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Gemlik Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Mehmet Turgut açıklamada bulundu:

“Zeytinde KDV düşürülsün”
t/Gemlik Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Mehmet Turgut, 

zeytin hasadının başlamasıyla birlikte zeytin üreticisinin 
sorunlarının da arttığını belirten bir açıklama yaptı.

Bölgenin en büyük 
zeytin alıcısı Marma- 
rabirlik’in bugüne kadar 

çiftçiden 20 bin ton zeytin 
mübaya etmesine rağmen 
üreticiye tek kuruş ödeme 
yapmadığını açıklayan Ti
caret Odası Meclis Başka
nı Mehmet Turgut, tücca
rında ödemelerde sıkıntı
ya düştüğünü belirterek, 
bu yüzden 750 bin lira 
olan baş fiatın peşin alış
larda 500 bin liraya, taban 
filyatın ise 150 - 200 bin li
raya düştüğünü vurgula

Rrıtma Projesinde 
çalışmalar sürüyor

✓ Orhangazi-lznik-Gemlik havzası katı atık deponi projesi Japon heyetinin 
gelerek incelemelerde bulunmasıyla ilerleme aşamasına geliyor.

Japon Jika <Uluslara- 
rası İşbirliği Teşkilato 
heyetinin arıtma tesisleri

nin yapilacağı bölgelerde 
yaptığı incelemelerde he
yete fenik Belediye Başka
nı Mehmet Kaman, Orhan
gazi Belediye Başkanı 
Turgut Ünlü, Gemlik Bele
diye Başkanı Nurettin Avcı 
eşlik ettiler.

Japon işadamlarını böl

Hastane inşaatı tam gaz
Büyük ihtiyaç duyula

rak yapımına başlanı- 
I lan Muammer Ağım Gem- 

r lik Devlet Hastanesi’nde 
l çalışmalar sürüyor.

Bisaş Yönetim Kurulu 
I Başkanı Muammer Ağım 
| tarafından yapımı üstleni

len 100 yataklı hastane- 
| nin temeli 10 Ekim’de 

Başbakan Mesut Yılmaz 
tarafından atılmıştı.

? Son teknolojiyle yapıla

yarak üreticinin 15 gün 
sonra bu fiyattan bile alıcı 
bulunacağından şüphe 
edildiğini söyleyerek zey
tin üreticisinin zeytin top
latma parasını ödemekte 
güçlük çektiğini, bu ne
denle Marbarabirlik’in aci
len ürün bedellerini öde
mesi gerektiğini belirtti.

Nakit sıkıntısının sebebi
nin geçen yıldan devre
den stokların olduğunu 
söyleyen Mehmet Turgut, 
“Sadece Marmarabirlik’in 
elinde, geçen yıldan dev

gede kurulu fabrikaları 
gezdiren belediye baş- 
kanları tesislerin sıvı ve 
katı atıkları hakkında bilgi 
verdiler. Yılbaşından son
ra gelecek olan Japon he
yetinin çalışmaları hakkın
da ön bilgi edinmeleri 
hakkında yapılan görüş
melerde daha önce Ba
kanlık tarafından bilgiler 
verilen sıvı atıkla çalışan 

cak olan hastanenin çelik 
kontrüksiyon öncesi ya
pılması gereken temel ça
lışması bitmek üzere. Yıl 
sonuna kadar bitmesi dü
şünülen inşaatın proje 
değişikliğine uğramasın
dan sonra Mart ayına sar
kabileceği tahmin edili
yor.

Müteahhit firma Momaş 
Inş.ve Tic. A.Ş. tarafından 
yapılan hastane inşaatı 

reden 24 bin ton yemeklik 
zeytin, tüccar ve çiftçinin 
elindeki tahminen 20 bin 
ton zeytini ilave edersek 
geçek yıldan devreden 
stok 45 bin tondur. Bu se- 
neki Marmara Bölgesi ye
meklik zeytin rekoltesinin 
90 bin ton olarak gerçek
leşeceği tahmin edilmek
tedir. Böylece stoklar 135 
-140 bin tona ulaşacak 
sorun dahada büyüye
cektir. Ege ve diğer böl
ge stokları bu rakamlara 
dahil değildir. D.sayfa 2’de

tesisler hakkında işyerleri 
gezilerek hangi tür atıkla
rın üretildiği konusunda 
bilgiler verildi.

Japon hükümetinin ga
rantisiyle finanse edilmesi 
düşünülen proje Çevre 
Bakanlığının yaptığı fizibi
lite raporlarıyla 77 milyon 
dolara çıkması planlanı
yor.

Devamı Sayfa 2’de

temelden sonra hazırla
narak getirilecek çelik 
kontrüksiyon malzemele
rinin yerleştirilmesiyle bir 
anda yükselecek. Hasta
ne inşaatında çalışmaları 
takip eden Gemlik Beledi
ye Başkanı Nurettin Avcı, 
“Ülkemizde 11 yılda bitiri
len inşaatları baz alırsak 
hastane inşaatımızın 11 
ayda bitmesi büyük başa
rıdır" diye görüş belirtti.

Gemlik’te 4 gün su yok 
✓ Geçmiş yönetimler zamanında yapılan hatalı 

çalışmalar Gemlik’i susuzluğa itiyor.
İlçenin Hamidiye Ma

hallesinde Filiz Apart
manları 5.nci blokun al
tından 3 gün önce ge
len su seslerinden şüp
helenen bina sakinleri, 
durumu belediyeye bil
dirdiler. Su işletmesi 
yetkililerinin olay yerin
de yaptıkları inceleme
de binanın altından ge
çen, hatta delik oldu
ğunu tespit ederek il
çenin suyunu kestiler.

İlçenin 108 evler, Ata- 
evler ile Sanayi sitele
rinin depoları ayrı oldu

Vali Orhan Taşanlardın 
ziyareti gerçekleşti

Bursa Valisi Orhan Taşanlar’m ertelenen 
Gemlik ziyareti dün programda değişikliğe 

uğramadan gerçekleşti.
İlçe girişinde Kayma

kam Şener Can tarafın
dan karşılanan Vali Or
han Taşanlar’a kayma
kamlığı ziyaretinde bri
fing verildi.

Kaymakamlığı ziyaretin
den sonra Adliye Kö- 
yü'ne geçen Vali Taşan
lar, burada yapılan Cum
huriyet Meydanı ile arıt- 
malı kanalizasyon ve me
zarlık duvarının açılışını 
yaptı. Taşanlar’m gezi zi
yareti Adliye Köyü’nden 

Kadın Komisyonlarından ortak kınama * * *
Antdemir A.Ş. zeytin alımlarnı sürdürüyor * ★ ★

(Haberleri Sayfa 2’de)
Cüneyt Karlık’tan nabız yoklaması W * ★

Zabıtadan seyyarlara baskın
(Haberleri Sayfa 3’te)

ğu için bu bölgenin dı
şında kalan tüm mahal
lelerde suyun kesik ol
duğunu söyleyen bele
diye yetkilileri ilçeye 
aralıklı olarak su verile
ceğini, yol Kazı çalış
malarından sonra hat 
değişikliği yaparak arı- 
zanın giderileceğini 
açıkladılar.

Yetkililerden alınan 
bilgiye göre arızanın 4- 
5 gün süreceği ve 
Gemlik'in muhtemelen 
bu müddet zarfında su
suz kalacağı öğrenildi.

sonra, Muratoba Kö- 
yü’nde devam etti. Bura
da köyün futbol sahasını 
hizmete açan Taşanlar, 
buradan Engürücük Kö- 
yü’ne geçerek köyde ya
pılan fosoptik çukurunun 
açılışında bulunduktan 
sonra, Gençali Köyü’ne 
geçti. Gençali Köyü’nde 
de yapılan köy futbol sa
hasını hizmete sokak Va
li Taşanlar, beraberinde
ki heyetle Bursa'ya dön
dü.
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FİKİR
Oya Erol

ÇOCUK KALABİLSEYDİK...
Merhaba Gönül Dostları;
Geçenlerde bir ayakkabı boyacısı çocuğumuzun yanından ge

çerken, ona merhaba demek istedim ancak öylesine şaşkın bir 
ifadeyle karşılaştım ki, insanlığın, en önemlisi çocuklarımızın 
sevgiye açlığının rüzgari içimi ürpertti. Bir iki haftadır sîzleri sü
rekli duyguyla, sevgiyle buluşturmaya çalışırken, acaba çok mu 
ileri gidiyorum, çok mu abartıyorum diyerek bir endişeye kapıl
mıştım ama, o gün anladım ki, bu hatırlatmalara gerçekten ihti
yacımız var.

Anne-baba olarak çoçcuklarımızı ilk kucağınıza aldığınız anı, 
hatırlıyorsunuz değil mi? O bebeğin sıcaklığını, dünyadan biha
ber saflığının zararsızlığımı hissetmek, insan belleğinden silin
meyecek nadir duygulardan en yoğunu sanıyorum. Ne var ki, 
önemli olan o çocukların dünyaya getirilmiş olması değil, bu ev
renin şelalesinde akacak olmaları. Yaşama hakkını onlara verdi
ğimiz için bize minnettarlıklarını mı dile getirecekler, yoksa ken
dilerine sorulmaksızın, keyfice yaşamla tanıştırıldıkları için lanet 
mi yağdıracaklar? İnsanlar arası iletişimsizliğin alıp başını gitti
ğini, yüzeyselliğin acımasızlığını ilke edinmiş bireylerin çevrelen
diği bir dünyada, yaşamın en büyük riski, bir çocuk dünyaya ge
tirmek olsa gerek okul yıllarında bir arkadaşım; tüm çirkefliğini 
sınırsızca tattığımız, labirente dönüşmüş böyle bir dünyada en 
büyük mantıksızlığın çocuk sahibi olmak olduğunu düşünür ve 
her fırsatta gözlerinden herşeye karşı nefret okuyacağım insan
lar yaratmak istemiyorum savunmasıyla dile getirirdi gerekçesi
ni. O zamanlar ne demek istediğini anlayamazdım ancak 20 yıl 
sonra anlıyorum ki, hepimiz bu derece duyarlı olsaydık insan ol
manın ciddiyetine, sanıyorum kendimizi kusursuz ilan edip, so
kak çocuklarımızı bu duruma getirmezdik. Bireyselliğin bencilli
ğinde savrulurken biryerlere, sürekli kendimizi aklama çabasın- 
dayız. Suçluyoruz, dışlıyoruz, horgörüyoruz. Yapmadığımız tek 
şey kendi özeleştirimiz. Ancak toplum içerisinde suçlu olabilmek 
için, insanlara mutlaka birebir zararvermemiz gerekmiyor. En 
basit örnek; soğuğun parmaklarımızı sızlattığı bir kış gününde, 
sıcak arabamızda müzik eşliğinde yolculuğumuzu yapıyorken 
yırtık ayakkabılarından çıkan parmakları hissetmez olmuş, buz 
kesmiş o minicik ellerle bize uzatılmış bir mendili almaktan aciz 
bir toplumuz biz. İhtiyacımız olmasa da o mendili satın almak 
bizden hiçbirşey eksiltmez ama, elindekileri satmak zorunda ol
duğunu haykırır bir hüzünle, yüzümüze bakan o küçük çocuk 
için çok şeyi ifade eder. Ancak büyük bir içtenlikle söylüyorum 
ki, sorun satılanı olmak değil,’onu kimin satıyor olduğudur. İşte 
çok şeyi söylemeye gerek yok, yüreğimizin donuklaşması için 
hiç birimizin soğuğa ihtiyacı yok. Bir çocuğun yetiştirilmesinde 
en büyük sorumluluk ebeveynlerin, kabul ediyorum ama, sözko- 
nusu aile için yalnızca iki eli, iki bacağı olan bir bedenden, iba
retsiz çocuk, sokağa atılmışsa, açsa, üşüyorsa ye çalışıyorsa, 
toplum tarafından da dışlanmışsa hangimiz vicdanı rahat birşe- 
kilde suçsuzluğunu savunabilir? İnsanları tüketmek, horlamak, 
kenara itmek çok basit, zor olan tek şey biraz yüreğimizi kıpırda
tıp onları topluma kazandırabilmek. İstedikleri çok şey değil ina
nın, ekmek, yatak da değil, yalnızca sevgi. Güleryüzle söylene
cek bir merhaba, kirlenmiş, yırtık elbiselerden tiksinmeksizin 
yanlarına oturmanız otobüste, birkaç tatlı söz onlar için çok şeyi 
ifade eder. Çünkü midelerinden ziyade gönülleri aç onların. 
Sevgiye, ilgiye aç. Unutmayalım ki, insanı yanlışlara iten en bü
yük tehlike sevgisizlikten İnsanları ezerek onlara hiçbirşey vere
mez, aksine varolan masumiyeti de yok ederiz. Yapmamız gere
ken çok bir şey değil, kendinizi onların yerine koyun, dünyaya 
bir sokak çocuğu gözüyle bakın. Çocuklar dünyanın en zararsız, 
en temiz, en duyarlı varlıkları. Aydınlık yarınlar istiyorsak herşey- 
den önce hiçbir etiketi köle olmaksızın tüm çocuklarımızı en iyi 
şekilde yaşama kazandırabilmek için çaba göstermek zorunda
yız. Çocuklarımızın bizler için ne derece önemli olduklarını yal
nızca bizim bilmemiz yeterli değil, bunları onlara da haykırmak, 
her fırsatta kendilerini çok sevdiğimizi dile getirmeli, herşeyden 
önce sevginin anlamını aşılamaya çalışmalıyız.

Bilinç altınızı yoklarsanız eğer, hepimizin içinde bizden bağım
sız bir çocuğun varlığını göreceksiniz. Belki de insanı ayakta tu
tan içimize hapsettiğimiz arasıra gerçek bizle karşılaşmamızı 
sağlayan, yüreğimizin cinsiyeti olmadığını hatırlatan, bu küçük 
çocuğun sesidir. Keşke onlar kadar yaşama pembe gözlüklerle 
bakabilsek, karıncayı izmelekten, bir ağacın çiçeklenişinden, 
yağmurun yağışından bile mutlu olabilseydi. Çocuklarımızdan 
öğrenilecek o kadar çok şey var ki, bizlerin onlara öğretmeye 
kalktıklarımızdan çok daha önemli olan. Aynı yöne baktığımız 
halde onlar maneviyatın doğallığını görebiliyorlar, biz yalnızca 
bakıyoruz. Korkarım çocuk yüreğimizi ihmat ettiğimiz sürece de 
hep bakıyor olarak kalacağız.

Yarını nasıl istiyorsak, çocuklarımızı öyle yetiştirelim, onlar bi
zim aynamız, çocuklarımızda birtakım yanlışlar görüyorsak, bun
lar yalnızca bizim yanlışlarımız. İçinizdeki çocuğa sarılın, onu 
hapsettiğiniz sürece yaşam tekdüzeliğinin, tabularını asla yıka
mayız. Sevgiyle kalın! Umudun Türküsü Yolunuzu Bağlasın...

Zeytinde
Nakit sıkıntısının gideril

mesi için stokların eritilmesi 
şarttır. Buna acil çözüm bu
lunması lazımdır. Bir kaç ay 
evvel ZEYTİNYAĞI ve LEB- 
LEBl’ye uygulanan KDV 
oranının %8 den %1'e dü
şürülmesi yolunda sofralık 
zeytinde de uygulanmalı
dır. Çünkü sofralık zeytin 
hem temel gıda maddesidir 
hemde fakir vatandaşın 
önemli bir ihtiyaç maddesi
dir. KDV oranının %8 den 
%1’e düşürülmesi stokların 
eritilmesi nakit sıkıntısının 
giderilmesi ve üreticinin

Kadın Komisyonlarından 
ortak kınama

Gemlik’te bulunan siyasi partilerden Fazilet Partisi, Demokrat Türkiye Partisi, 
Büyük Birlik Partisi ile Milliyetçi Hareket Partisi Kadın Komisyonları ortak basm 

bildirisiyle terörist Abdullah Öcalan’ı kınadılar.

4 siyasi parti kadın ko
misyonunun hazırladıkla
rı basın bildirisinde, “30 
bin masum insanın ölü
müne, 50 bin insanın ya
ralanmasına sebep olan 
terörist Abdullah Oca- 
lan’ın katliamlarını şid
detle kınıyoruz. Bu 
adam aynı zamanda da 
uyuşturucu kaçakçılığı 
yaptığından dolayı in
sanlığın bu zehirle ölü
münden de sorumludur.

Arıtma Projesinde çalışmalar sürüyor
Arıtma tesislerinin yapıla

cağı yerler hakkında Ja
pon heyetinin görüşmeleri
ni açıklayan heyet basın 
sözcüsü Dr. Nurettin Elbir, 
“Bu proje İznik Gölü’nden 
Gemlik Körfezi’ne akan 
Karsak Deresi ile denize 
ulaşan suyu tesiste topla
yıp arıtacak. Ayrıca İznik 
Gölü ve çevresi 1.sınıf ko
ruma alanı ilan edilip koru
ma kapsamı altına alına
cak, buralar ağaçlandırılıp

Antdemir A.Ş. zeytin alımlannı sürdürüyor
Erol Evcil’e ait Eze Zeytinci

lik’! borçlarından dolayı İş 
Bankasına geçmesinden 
sonra bu bankaya bağlı Ant
demir A.Ş. tarafından ham 
zeytin ahırları devam ediyor.

Birkaç yıl önce Marbarabir- 
lik’e rakip görülen Eze Zey
tinciliği alan İş Bankası’na 
bağlı Antdemir A.Ş.zeytin 
halinde devam ettiği ham 
zeytin ahırlarında üreticiye 
peşin ödeme yapıyor. Zeytin 
üreticileri tarafından henüz 
yeni yeni bilinen zeytin ahır
larında, firma her çarşamba 
günü üreticiye banka aracılı

KDV düşürülsün
mağduriyetinin önlenmesi 
için en önemli acil çözüm
dür” dedi.

KDV oranının düşürülmesi 
ile vergi kaybı olacağı dü
şüncesinin yersiz olduğu
nu, kayıt dışı muamelelerin 
kayıt altına alınması ile ver
gi gelirlerinin kat kat arta
cağını tahmin etmek hayal 
değil, gerçeğin ta kendisi
dir diyen Turgut, “Leblebi 
üreticilerine, zeytinyağı tüc
carları ve birliklerine haklı 
olarak stokların eritilmesi 
için tanınan bu yolun ye
meklik zeytin üreticileri, tüc

Bu terörist Apo’yu koru
mak İtalya'ya hiçbir ya
rar sağlamayacaktır. Bu 
nedenle İtalya'nın 65 
milyon Türk halkı için en 
doğru kararı almasını 
bekliyoruz. Bizler Italyan 
yapımı hiçbir ürünü al
mayacağız.

Çağımızın en büyük ve 
en acımasız katili karşı
sında Italyan hükümeti
nin sessiz kalması, onu 

ı koruması bizi gerçekten

bir kuş cenneti ve doğal 
park haline getirilecek, bu
nun içinde gölün öncelikle 
temizlenmesi ve göle akan 
pis atıkların temizlenerek 
önlenmesi gerekiyor” dedi.

Konu hakkında teknik bil
giler veren Gemlik Beledi
ye Başkanı Nurettin Avcı 
ise, şunları söyledi. “İlk 
aşamada bu projenin 77 
milyon dolara çıkması bek
leniyor, kati rakam fizibilite 
raporlarından sonra netlik 

ğıyla parasını ödüyor.
180-280 baremini uygula

yan şirket, bu uyguladığı ba
reme 600;500 bin lira ücret 
veriyor. Üreticiler arasında 
tercih edilen bu uygulamada 
ücretler peşin olarak net ola
rak ödeniyor. Yaklaşık 1000 
ton zeytin.alımı yapan firma
nın ödediği ücreti değerlen
diren üreticiler, Marmarabir- 
lik’te yüzde 7 kesintiden son
ra ücretlerin aylarca öden
mediğini . gözönüne aldıkla
rında Antdemir A.Ş.’nin bu 
uygulamasından gayet 
memnun görünüyorlar. 

carları ve Marmarabirlik’e 
tanınması yani KDV’nin 
%8’den %1 e düşürülmesi 
yemeklik zeytin üreticisine 
bir hakkın teslimi olacak ve 
kayıt dışı muamele yapan- 
larırY haksız rekabetini orta
dan kaldıracak bütün mu
amelelerin kayıt altına alın
masını da sağlayacaktır. Ve 
en önemlisi kalite olarak 
dünyanın en kıymetli sofra
lık zeytini olan Gemlik çeşi
di milyonlarca zeytin ağacı
nın kesilmesini önlemiş ola- 
caktar” diye görüşlerini be
lirtti.

yaralamıştır. Italyan halkı 
da terörist Abdullah 
Öcalan’ı iade etmek için 
herhangi bir tepki gös
termezse onun katliam
ları için en az Apo kaçlar 
sorumlu olacaklardır.

Bizler yukarıda ifade 
edilen husuflara dikkat 
çekerek İtalya’dan bu 
bölücü terör örgütünün 
başını bir an önce Türki
ye’ye iade edilmesini is
tiyoruz” dediler.

kazanacak. Bu finansmanı 
Japonlar karşılayacak. Biz 
bu rakamın yarısının hibe 
yoluyla verilmesi hususun
da girişimlerimizi sürdürü
yoruz. Proje hakkında son 
rakam fizibilite raporların
dan sonra belli olacak ve 
uluslararası ihaleye çıkarı
lacak. Şu aşamada biz sa
dece konu hakkında de
taylı bilgiler vererek heyet 
üyelerini açıklığa kavuştu
ruyoruz” dedi.

Sadece 180-280 arasında 
iri kalibre zeytin alan şirketin 
ürün bedellerini derhal öde
mesi üreticiyi tercih yoluna 
sevkediyor. Bu konuda gö
rüşlerini açıklayan üreticiler, 
uygulanan bu tarife ile Mar- 
marabirlik arasında 150 bin 
.liralık bir fark oluşturduğunu 
ancak, Marmarabirlik’in yüz
de 7’lik kesintiyle birlikte 50 
bin liralık kaybın olduğunu, 
paralarının 6 aya varan öde
melerden sonra şirketten al
dıkları paranın altına düştü
ğü için peşin parayı tercih 
ettiklerini vurguluyorlar.
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İLAN
GEMLİK MALMÜDÜRLÜĞÜNDEN

OLDUĞU YER ; MEVKİİ CİNSİ PAFTA ADA PARSEL YÜZÖLÇÜMÜ HAZ.HİS. TAHMİNİ BEDEL GECİCİ TEMİNATI İHALE TARİHİ ve SAATİ
Hisar Mh. Hisartepe Çalılık 47 562 111 991 M2. TAM 750.000.000.- 75.000.000.- 17.12.998 10.30

II II Çalılık 47 562 71 4372 M2. " 3.280.000.000.- 328.000.000.- “ 11.00
Umurbey Bel. Kozalan Tarla 87 - - - 8336 934.32 “ “ 3.270.500.000.- 327.050.000.- “ 11.30

Yukarıda tapu kayıtları ve ihale bilgileri belirtilen Hazine'nin özel mülkiyetindeki toplam 3 parça taşınmaz mal karşılarında gösterilen 
gün ve saatlerde, 2886 sayılı yasa’nın 45.maddesine göre AÇIK TEKLİF USULİ İLE Malmüdürlüğünde toplanacak komisyon huzurunda 
ayrı ayrı satılacaktır.

İhale bedeli üzerinden KDV’si alınacaktır.
İhaleye iştirak etmek isteyenlerin ihale saatine kadar yatıracakları geçici teminat makbuzu veya teminat mektubu (Banka teyit yazı

sı ile birlikte) resimli ikametgah senedi ve nüfus cüzdanı örneği ile özel kişiler adına vekalet ile ihaleye girecek kişilerden Noter tasdikli ve
kalet ile (Tüzel kişilerde ise 1998 yılı içersinde alınmış Ticaret Odası Sicil kaydı, teklifte bulunacak kişilerin noter tasdikli yetki belgesi ve 
imza sirküleri ile) birlikte ihale saatinde komisyon huzurunda hazır bulunmaları gerekmektedir. Şartname ve ihale dosyaları mesai saatleri 
dahilinde Gemlik Malmüdürlüğü - Milli Emlak servisinde görülebilir.

Postada meydana gelebilecek geçikmeler kabul edilmez; Komisyon ihale yapıp yapmamakta serbesttir.
İlan olunur.

GEMLİK DEVLET HASTANESİ 
DÖNER SERMAYE SAYMANLIĞI

SATIN ALMA KOMİSYONU BAŞKANLIĞINDAN 
Hastanemiz Bio Kimya kitleri ve bu kitleri çalışacak otoanalizör cihazı temini 

ihalesi 84/8213 sayılı kanunun 29-A ve müteakip maddelerine istinaden KAPALI 
TEKLİF ULUSÜ ile ihaleye çıkarılmıştır.

İhale 14.12.1998 PAZARTESİ günü Gemlik Devlet Hastanesinde yapılacaktır. 
İhale ile ilgili idari ve teknik şartnameler Gemlik Devlet Hastanesi Döner Sermaye 
Saymanlığında ücretsiz görülebileceği gibi istenildiği takdirde 3.000.000.-TL 
bedelle temin edilebilir. İsteklilerin idari ve teknik şartnamede istenilen belgelerle 
birlikte hazırlayacakları teklif mektuplarını ihale saatine kadar Döner sermaye 
saymanlığımıza vermeleri postadaki gecikmelerin kabul edilmeyeceği ilan 
olunur.

CİNSİ________ MİKTARI GECİCİ BEDEL TUTARI GEÇİCİ TEMİNATI
Bio kimya kitleri ve bu 100.000 test 15.922.500.000 477.675.000
kitleri çalışacak Otoana
lizör cihazı temini ihalesi
Saat 10.00’da

Pazar yerinde 
denetimler şıklaştı

Gemlik Belediyesi Zabıta ekipleri Belediye Başkanı 
Nurettin Avcı'nın nezaretinde pazar yeri denetimlerini 
sıklaştırdı.

Başkan Avcı’nın uzun süredir mücadele ettiği satıcıla
rın fiat etiketi uygulamasına uydukları görülürken, fazla 
yer işgal etmeleri ve vatandaşlara gezecek yol bırak
mamaları, Başkan Avcı’nın tepki göstermesine neden 
oluyor.

Bu yönde denetimler yapan Başkan Avcı, yaptığı de
netimlerde yol ortasına malzeme konulmasına ve fazla 
yer işgal edilmesine müsaade etmiyor.
Öte yandan bir müddet evvel Belediye Meclisinde de 

tartışılan kaçak et kesip satanlarla mücadelede başarı 
sağlanıyor. Kaçak et kesenlerin etlerine zabıta ekipleri 
tarafından el konularak mezbaha veterinerine teslim 
ediliyor. Konu hakkında bilgi veren Başkan Avcı, kaçak 
et keserek ticaret yapanlarla mücadelenin sürdüğünü, 
bu kişilerin etlerine el konularak tahlil yapıldıktan sonra 
fakirlere dağıtılacağını söyledi.

Cüneyt Karlık’tan nabız yoklaması
Milletvekilliğine adaylı

ğını açıklayarak, ça
lışmalara başlayan Yıldı

rım Belediye Başkanı Cü
neyt Karlık, Anap İlçe Teş
kilatına ziyarette bulundu.

İlçe binası girişinde İlçe 
Başkanı Adnan Tekin, Be
lediye Başkanı Nurettin 
Avcı ve İl Başkan Yardım
cısı milletvekili adayı Fa
ruk Güzel tarafından kar
şılanan, Cüneyt Karlık ile 
50 kişilik ekibi burada 
sohbet ettikten sonra par
tililerle tanışma toplantısı 
yapıldı.

İlk konuşmayı yapan İlçe 
Başkanı Adnan Tekin, 
“Cüneyt Karlık arkadaşı
mızın Milletvekilliğine 
aday olmasına iyi gözle 
bakıyoruz. İnşallah ön se

çim yapılır ve herkes hak
kına razı olur. Bizim adayı
mız teşkilatımızın göster
diği Faruk Güzel’dir. Ama
cımız bellidir. Sayın Cü
neyt Karlık’a mücadele
sinde başarılar dileriz" de
di.

Daha sonra bir konuşma 
yapan Belediye Başkanı 
Nurettin Avcı ise, “Cüneyt 
Karlık arkadaşımızın bizle- 
ri ziyaretinden çok mem
nun kaldık. Kendisi başa
rılı bir Belediye Başkanlığı 
yapmaktadır. Her ne ka
dar adayımız Faruk Güzel 
olsa da kendisinr takdirle 
karşılıyoruz. Bu mücade
lede kendisine başarılar 
diliyorum" diye konuştu.

Gemlik’ten evvel 14 ilçe 
gezdiğini, bu gezilerinin

Osmangazi ve Nilüfer ilçe
leriyle son bulacağını söy
leyen Cüneyt Karlık yaptı
ğı konuşmada, “4.5 yıldır 
Yıldırım halkına hizmet ve
riyorum. BursalIların Anka
ra’da bir evi olması yönün
de çalışıyoruz. Teşkilat bi
ze bu gücü verirse başarı
lı olacağıma inanıyorum. 
Son araştırmalara göre 
Bursa’da halkın yüzde 80 
desteğini alıyorum. 10 ço
cuklu ailenin bir ferdi ola
rak kapım herkese açıktır. 
Adaylığım kesinleşirse 
halkımın karşısına geçip 
destek isteyeceğim” dedi.

Daha sonra Gemlik 
Anap İlçe Teşkilatı tarafın
dan Cüneyt Karlık ile eki
bine Deniz Restoran’ta ak
şam yemeği verildi.

Zabıtadan seyyarlara baskın
Gemlik Belediyesi Zabıta Ekipleri Başkan Nurettin 

Avcı’nın talimatıyla pazar yerinde seyyar satış yapan
lara karşı mücadelesini sürdürüyor.

ilçede salı günleri kurulan pazar yerinde akşam sa
atlerinde orta yeri işgal eden seyyarlara yönelik va
tandaşlardan gelen yoğun şikayetleri dikkate alan 
Başkan Avcı’nın talimatıyla toplatılan seyyarların mal
ları, 15 gün süreyle muhafaza edilecek. Bu müddet 
zarfında ceza uygulamasına da uğrayacak olan sey
yarlardan gıda maddesi satanların malları bozuldu
ğunda tutanak düzenlenerek imha edilecek.

25 dolayında seyyar satıcının mallarına el konula
rak, pazar yerinin vatandaşların rahat dolaşımına 
açan Başkan Avcı’nın bu davranışı akşam saatlerin
de iş çıkışı ihtiyaçlarını görenleri memnun etti.

Bu kişilerin satış yapmalarına karşı olmadıklarını, 
seyyarların yolu işgal ettiklerinde vatandaşların zor
lukla yürüdüklerini, yankesiciler tarafından paralarının 
çalındığı yolunda şikayetler aldıklarını söyleyen Baş
kan Avcı, pazar yerinde alışveriş yapan vatandaşla
rın rahat hareket etmeleri için bu satıcılara mani olu
nacağını, seyyarların belediyenin gösterdiği yerlerde 
satış yaparak zabıtanın denetimlerine uymalarını is
tedi.
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Meyvecilik projesi 
köylerimizde uygulanıyor
Finansmanı Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfı 
tarafından karşılanan Meyvecilik Projesi İlçe Tarım 

Müdürlüğü tarafından uygulanıyor.

Çıraklık Eğitim Merkezinden 
ustalık kursu

İlçenin 5 köyünde uy
gulanan Meyvecilik Pro
jesi kapsamında 28 çift
çiye 442.150.000.,TL 
değerinde toplam 714 
meyve fidanı (485 adet 
kiraz - 54 adet vişne - 
170 adet ceviz - 5 adet 
kayısı) yerinde teslim 
edildi.

Edinilen bilgiye göre 3 
yıldır devam eden uygu

lamada şimdiye kadar 
toplam 7560 adet mey
ve fidanı dağıtıldı.

Meyveciliğin yerleştiril
mesi yönündeki uygula
manın yöre köylerindeki 
vatandaşlara büyük fay
da sağlayacağını vurgu
layan yetkililer, çiftçilikle 
uğraşan köylünün bu 
uygulamadan memnun 
olduklarını söylediler.

Gemlik Çıraklık ve Eğiti
mi Merkezi'nde, ustalık 
belgesi alarak, usta ye
terliliğini kazananlara 7- 
21 Aralık tarihleri arasın
da Ustaların Eğitimi İş 
Pedagojisi kursu açılı
yor.

Gemlik Çıraklık ve Eği

FP’li hanımlardan kandil yardımı

timi Merkezi Müdürlü
ğünden yapılan açıkla
maya göre açılacak kur
sa, ustalık belgesi olup 
daha önce bu kurslara 
katılmamış olanlar katıla
cak.

Kursa katılmak isteyen
lerin ustalık belgesi foto

kopisi, nüfus cüzdanı fo
tokopisi, 4 adet fotoğraf 
ve öğrenim belgelerinin 
fotokopisi ile birlikte 7 
Aralık pazartesi günü 
saat 14.00’e kadar Gem
lik Çıraklık ve Eğitimi 
Merkezine şahsen müra
caat etmeleri gerekiyor.

Gemlik CHP'den 
öğretmenlere çay partisi

24 Kasım Öğretmen
ler Günü nedendiyle 
Gemlik CHP İlçe Ör
gütü öğretmenlere 
çay partisi düzenledi.

İlçe binasında ger
çekleştirilen çay parti
sinde, halen mesleği 
yapanlarla bırakan ya
da emekli olan öğret
menler bir araya gele
rek sohbet ettiler.

Öğretmenlerin gün
lük politikadan uzak, 
güzel anılarını tazele

dikleri çay partisinde 
CHP İlçe Lokali dolup 
dolup boşaldı.

Emekli öğretmenlerin 
meslek anılarını taze
ledikleri çay partisin
de, 'katılımın çok ol
ması ilçe örgütünü se
vindirirken, öğretmen
ler biraz olsun günlük 
yaşamdan sıyrılarak 
sohbet etme imkanı 
buldukları için mem
nuniyetlerini dile getir
diler.

Fazilet Partisi Hanımlar Komisyonu Berat kandili münasebetiyle fakir ailelere 
yardımda bulundu.

Gemlik’teki her mahalleden belirlenen fakir ailelere, Fazilet Partisi mahalle tem
silcilerinin katılımıyla yüz milyon liralık gıda ve giyecek yardımında bulunuldu.

“Komşusu açken tok yatan bizden değildir" prensibini kendilerine şiar edinen 
Fazilet Partisi hanımlar komisyonu bu tür yardımların Ramazan ayı boyunca da 
devam edileceğini bildirdiler. KAYIP

Bursa Trafik Müdürlüğünden almış olduğum 
E tipi sürücü belgemi kaybettim. Hükümsüzdür.

İbrahim Aslan

CİLT VE MÜHÜR İŞLERİ MfiTBflflMIZDfî ÖZENLE YAPILIR

demlik ^latbaaöıl
Takvim - Eşantiyon Sezonunu Açıyoruz

Sîzlere Ülkemizin En Seçkin ve Kaliteli Firmalarının 
Hazırlamış Olduğu;

«Takvim ^Ajanda «Saat <Kalem «Çakmak ^Anahtarlık 
ve Eşantiyon Çeşitlerini Sunuyoruz.

Uygun Fiyatla, Kaliteli ürünlere ulaşmanız için bir telefonunuz Yeterli!

"jİP Tel: 513 21 50

ı 2. Kordon No: 37 GEMLİK
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* HAYATTA EN HAKİKİ MÛRSİD İLİMDİR *

Dizgi Baskı

GEMLİK MATBAASI
2.Kordon No:37 Tel&Fax:5132150

GEMLİK

YIL: 39 SAYI: 2019 HAFTALIK SİYASI GAZETE Fİ ATI: 50.000 TL

Avcı’dan suçlamalara yanıt
✓ Gemlik’te geçen hafta meydana gelen su arızasınm, ilçeyi 3 gün susuz bırak

masıyla birlikte, Belediyeye yöneltilen suçlamaları ve DYP ilçe Teşkilatının basın 
bildirisi hakkında görüşlerini açıklamak için Başkan Nurettin Avcı, basma Tügsaş 
tesislerinde kahvaltılı basm toplantısı düzenledi.

Basın toplantısında 
DYP’nin basın bildirisini 
eleştiren Avcı, “Var olan 
bazı ufak problemleri pire
yi deve yaparak, insanla
rın yalnızca kafalarını ka
rıştırmak, bu arada da be
lediyeyi küçük düşürmek
ten öte bir düşünceleri ol
duğunu zannetmiyorum. 
Bu basın bildirisinde yer 
alan bizi karalayıcı her tür
lü sözü kendilerine iade 
ediyorum. Hamidiye ma
hallesi, Kıvanç sokak Filiz 
apartmanının altından ge
çen borunun patlamasıy
la, ilçenin suyu iki gündür 
kesik olup, iki gün daha 
süreceği bildirilmiştir. Bi
rinci yanlışlık su isale hat- 
tıoın binanın altından geç
mesidir. Bu yanlışlık 1993

DYP’den Başkan Avcı’ya yanıt
✓ Gemlik Belediye Başkanı Nurettin Avcı’nm yaptığı basın toplantısına DYP İlçe 

I Başkanı Yüksel Yıldırım’dan tepki geldi. Yıldırım, Avcı’nm kendisini temize 
I çıkarmakta haksız olduğunu, kendilerinin ise vatandaşın tepkisi doğrultusunda 
I hareket ettiklerini söyledi.

Yıldırım, yaptığı açıkla- 
I mada, "Gemlik’e gelen 
I Nacaklı suyunun, gerekse 
I Gemlik içindeki isale hat- 
I larının burada imara açıl- 
I mamış arazilerden geçtiği 
I hepimizin malumudur. 
I Burada güzergahlar tespit 
I edildikten, yollar belirlen- 
I dikten sonra binalar yapıl- 
I madan veya yapıldığı an- 
I da boruların normal gü- 
I zergahına alınması gere- 
I kirdi. Bunların patlayınca- 
I ya kadar beklenilmesi ge

Balkan Avcı dan AAKE’ıje /-ilt
Gemlik Belediyesi’ne 

I bir süre önce ambulans 
I hibe eden Marmara Kim- 
I ya Entegre Tesisleri’ne, 
I Başkan Avcı tarafından 
I şilt verildi.

Müessese Müdürü Na- 
/ fiz Fırat’ı fabrikaya gide- 
1 rek ziyaret eden Başkan 

senesinde yapılan yanlış
lıktır. Bizden önceki dö
nemde yapılmıştır. Bu 
yanlışlığı bugün düzelt
meye çalışan bizim bele- 
diyemizdir. Kaldıki bu tür
de bir yanlışı hepimiz bili
yoruz. Manastır’da da biz 
düzelttik. 1970’li yıllarda 
yapılmış, Haydariye’den 
gelen ana isale hattı bun
dan sonraki yıllarda ora
nın iskana açılmasıyla bir
likte üzerine bir sürü bina 
yapılarak riskli hale getiril
miş. O yüzden, bu yaz 
yaklaşık 15 milyar liralık 
boru parası, 10 milyar lira
da işçilik masrafı ile 25 
milyar lira masraf ederek 
2000 metre uzunluğunda 
bir hattı, binaların altından 
aldık. Biz Manastır’da da 

rekmezdi. İkinci konu 
Gemlik'in mukadderatı bir 
tek boruya bağlı olmama
sı lazım. Bu boru biryer- 
den patlar, fakat vanası 
olması gerekir. Boru pat
ladığı zaman halkımızdan 
bize verilen bilgiler ve tep
kiler, suyun 4 gün akma
yacağı konusundaydı. Bi
zim ve halkımızın tepkisi 
200 metrelik borunun 5 
günde değil, 1-2 günde 
yapılması gerekir yolun
daydı.24saat çalışarak bu

Avcı, Belediyeye hibe 
edilen ambulansın önün
de yaptığı konuşmada, 
"Böyle bir ambulansa ih
tiyacımız vardı. Gem
lik’te kapasite her geçen 
gün artıyor. Kendileri bi
zi kırmadılar ve yardım 
ettiler, katkılarından do

bizden önce yapılmış yan
lışı düzelttik. Bana verilen 
bilgiye göre Gemlik’teki 
bir deprem sonrası mey
dana gelen boru çatlağı, 
zaman içinde risk olacağı 
ve burada yaşayan insan
ların hayatına kast edece
ği düşüncesiyle o boru
nun değiştirilmesine karar 
verildi. Bu karar yine biz
den önce yapılmış bir 
yanlışı düzeltmek uğruna 
verilmiş bir karardır. Gem
lik 3-5 gün susuz kalacak 
diye o binadaki insanların 
hayatını tehlikeye atabilir- 
misiniz. Bir insanın hayatı 
Gemlik'i bir hafta susuz 
bırakmaktan daha mı 
ucuz. Kaldıki o binada bir 
sürü insan yaşıyor.

Devamı sayfa 4’de

arıza giderilebilirdi. Bele
diye Başkanının Fransa’ya 
gitmesini tenkit ederken, 
biz kimsenin gezmesini 
tenkit etmiyoruz. Gemlik 
bu kadar susuzken, bu 
boru patlakken, Belediye 
Başkanı o gün seyahate 
çıkmıştır. Seyahatini 1-2 
gün erteleyip bu işi yapıp 
giderdi. Belediye Başkanı 
burda bizi terbiyesizlikle 
itham ediyor. Kem söz sa
hibine aittir" diye konuştu.

Devamı sayfa 4’de

layı teşekkür ediyorum" 
dedi.

MKE Müessese Müdü
rü Nafiz Fırat’da yaptığı 
konuşmada, "MKE ola
rak Gemlik halkına böyle 
hayırlı bir hizmet yaptığı
mız için mutluyuz. Hayır
lı olsun" dedi.

Orhangazi Caddesi 
asfaltlanıyor
✓ İlçenin en büyük ve en esi caddelerinden biri olan 

Orhangazi caddesinin asfaltlama çalışmalarına 
başlandı.

2 ay kadar önce başlatı
lan çalışmalarda, Orhan
gazi caddesinin kanali
zasyon ile 35 metre aralık
larla yağmur suyu giderle
rinin yapımından sonra 
stabilize dolgu çalışmaları 
başlatılarak asfalt yapımı
na geçildi.

Gemlik Çevre yolundan 
dörtyol kavşağına kadar 
1180 metre uzunluğunda 
ve 12 metre genişliğinde
ki Orhangazi caddesine 8 
santim kalınlığında Bindur 
asfalt döküldükten sonra

İmam Hatip Lisesi'nde 
öğrenciler derse girmedi
Valilikten, İlçe Milli Eğitim Müdürlüklerine 
gönderilen kılık kıyafet genelgesi nedeniyle, Gemlik 
İmam Hatip Lisesinde öğrenciler derse girmediler.
Dün sabah okul bahçesinde 

toplanan öğrencilere bir ko
nuşma yapan okul müdür yar
dımcısı, genelgenin valilikten 
geldiğini ve öğrencilerin bu 
genelgeye uyacaklarına dair 
imza verdiklerini söyleyerek, 
kendilerinin bunu uygulamak 
durumunda olduklarını bildir
di. Bu açıklamadan sonra öğ
renci velilerinin alkışları arasın
da, erkek öğrenciler dersleri 
boykot ederek okula girmedi
ler.

Okul yetkililerinin, talimata 
göre öğrencileri okula davet 
etmesinden sonra, okul önün
de toplanan veliler ile kalaba
lık durumu protesto ettiler.

Mazlum-Der Bursa Şubesi 
Başkanı Rıfat Bakan, okul yö
neticileriyle yaptığı konuşma
da, “siz öğrencileri okula alıp 
almamakta yetkili değilsiniz. 
Öğrenciler içeriye girdikten 
sonra kınama ve uyarma ce
zası verebilirsiniz. Bu şekilde 
suç işliyorsunuz” demesine, 
okul yönetimi, “Gelen talimata 
göre bu şekilde öğrencileri 
okula alamayız. Biz sadece 
talimatı uyguluyoruz” dediler.

Emniyet tedbirlerinin alındığı 

5 santim kalınlığında ince 
asfaltla kaplanacak.

Tonu 6 milyon 200 bin li
raya müteahhit firma Gö- 
çay İnşaat tarafından ya
pılan caddenin asfaltlama 
maliyetinin 30 milyar lira
yı bulacağı bildirildi.

Çalışmaları yerinde ta
kip eden Başkan Nurettin 
Avcı, caddenin asfaltlama 
işinin bitiminden sonra İs
tiklal caddesine yapılan 
Ingiliz stili kırmızı tretuvar- 
ların yapımına başlanaca
ğını bildirdi.

okul önünde basına açıklama
da bulunan Mazlum-Der Baş
kanı Rıfat Bakan, ‘Türkiye’de 
bunu ilk defa görüyorum. Eği
tim hakkı Anayasal, bir hakbr, 
engellenemez. Öğrencileri 
içeriye almamak suçtur ve sîz
ler suç işliyorsunuz. Eğer Vali
nin böyle bir yazısı varsa bu 
da açıkça bir suç duyurusun
da bulunmalarıdır. Valilikten 
gelen yazı, yasalara tamamen 
aykırıdır. Böyle bir uygulama 
hiçbir yerde yoktur” dedi.

Okul yönetiminin kılık kıyafe
te uygun olarak kız öğrencile
rin başörtülerini çıkartarak 
okula girmeleri yönünde da
vetinden sonra kız öğrenciler 
bu davete uymayarak toplu 
halde okul bahçesini ağlaya
rak terk ettiler.

Öğrencilerin okulu terketme- 
lerinden sonra öğrenci velileri
nin olay yerinden uzaklaşması 
için polisin yaptığı uyaru^n tar
tışmalara yol açmasın^ rağ
men kalabalığın olay çıkarma
dan okul önünü boşaltmasın
dan sonra veliler pazartesi gü
nü daha kalabalık bir şekilde 
toplanarak gelmeleri kararlaş
tırıldı.
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Fırsat bulamama bahanesiyle küçük - büyük, gün ve gün bi
raz daha yitirdiğimiz okuma alışkanlığımız, tasavvuru imkansız 
tehlikeye bıraktı yerini. Televizyon ve basın canavarlarına... 
Tabi onlar Türkçeyi katletmek suretiyle "medya” diyorlar bu 
menfaatler dolambacına. Teknoloji ne derece ilerlerse ilerle
sin, insanoğlu aynı ölçüde körelmeye yüztutmuş durumda, 
öyle ki, insanlar bir kitabı okuyup, kendi yorumlarını oluştara- 
bilmek yerine, öznel fikirlerinin saplantısından kurtulamamış 
sözüm ona eleştirmen, birkaç kendini bilmezin doğrularıyla, fi
kir tartışmalarına girebilecek kadar düşün yoksunu. Yalnızca 
kitap için mi, bu böyle? Hayır, her gece televizyon karşısında 
sinirtüpüne dönüyorum, öylesine saçma programlarla işgal 
etmişler ki ekranı, gördükçü ben bu kadar basit bir insan mı
yım da bunları izlemek zorunda kalıyorum demekten kendimi 
alamıyorum. Ancak onların savunmaları hazır "halk böyle isti
yor". Bence herşeyden önce halk istediğini biliyor muyu tartış
mak gerek. Açık konuşmak gerekirse halk ne istediğini bilmi
yor yalnızca, bulduğunu yiyor. Bulduğu da ya çok sevdiği bir 
türkücünün oyunculuk gibi kutsal bir sanat koluna hakaretten 
öteye gidemeyen yapmacık birkaç hareketi, ya sekiz yaşında
ki bir çocuğa dahi hitap edemeyecek kadar basit, şaklabanlı
ğın binbir türlüsüyle oluşturulmuş saçmalıklar yada reyting uğ
runa insana yapılabilecek en büyük saygısızlığın cabası; kişi
lerin özel yaşamlarını malzeme yapmak. Sizce tüm bunlardan 
daha iğrenç bir durum sözkonusu olabilir mi. Ancak suç o sa
pık zihniyetlerin değil, seçici olmayı beceremeyen bizlerin su
çu. Sadece basın yada televizyonda mı, kesinlikle hayır; pa
lavrayı yaşam felsefesi haline getirmiş, komedi sanatçısının 
rolünü alt edebilecek kadar gülünç, politika yaptığını zanne
denlere karşı çok mu seçiciyiz? Başa geldiklerinde ne yapa
caklarını bile bile bu beceriksizleri ış başına getiren bizlerin, 
onlardan yakınmaya hakkımız olmadığını düşünüyorum. Artık 
bizi en iyi şekilde yönetin diye değil, en iyi şekilde sömürün di
yerek veriyoruz oylarımızı (egemenlik milletindir adına!) işte; 
siyasette de basında da, yaşamda da durum hep aynı, binle
ri birilerini menfaatleri uğruna ya göklere çıkarıyor, ya yerlere 
vuruyor.

Daha birkaç gün önce Sibel Can ve Hakan Ural'ı seyreder
ken insanlara yapılan saygısızlığın dizboyuna şahit olduk. Bu 
sanatçılar.özel hayatlarının didiklenmesinden yorgun düşmüş 
bir vaziyette, en insani şekilde rahat bırakılmak istediklerini ifa
de ettiler diye tüm gazete ve televizyonlar düşman kesildi ken
dilerine. Her şeyi öylesine doğru biliyorlar ki bu insanlar, ge
rektiği yerde psikiyatr, gerektiği yerde avukat kesiliyorlar başı
mıza. Neymiş efendim; Sibel hanım devlet sanatçılığı ödülünü 
alırken Sayın Cumhurbaşkanımız özellikle uzak duruyormuş 
kendisinden. Ne yani; Sibel Can kendi sorununu halledeme
yecek, suçluysa kendisini savunamayacak da, her konuda 
nesnel olma zorunluluğu taşıyan Cumhurbaşkanının tepkisi 
mi yargılayacak bu insanı, kı henüz yaşadığı olayın doğruluk 
derecesinden de habersizin. Suçlu bile olsa, sanıyorum kıyma 
satmak için oluşturulmadı mahkemeler. Teröristlerin villalarda 
ağırlandığı, katillerin, dolandırıcıların kahraman ilan edildiği bir 
dünyada yaşıyorken, Sibel Çan’a yapılan bu anlamsız tepkiyi 
tartışmanın gereksizliği, şüphe götürmüyor.

Aslında tüm bu yozlaşmalara alışmış olmamız gerekiyordu. 
Çünkü bizim ülkemizde insanların değerlerinin ölçüsü sanatla
rı değil. Kimin yaşamında gizlisi saklısı daha fazlaysa, kimin 
vücut ölçüleri daha ilginçse, eh çok o yer alır ekranlarda, pek 
tabi en ünlü de O’dur. Yoksa iyi rol yapmak, iyi bir sese sahip 
olmak tüm bunlardan sonra gelir.

Zaten bizim içinde yapılan işin sanatsal yönü çok da önem
li değildir. Neidı belirsiz birkaç güzel kadın, birkaç yakışıklı er
kek, biraz da acıterasyon; alın size Türk toplumunun sanat an
layışı. Bizim toplumumuz için bilinen gerçeğe ağlamak, çö
züm bulmaktan çok daha önemli.

Böyle olmamalı dostlar. Herşeyden önce düşünmek öğrenil
meli, yaşamın her safhasında, her alanda olumsuz giden bir- 
şeyler varsa, ölçüsü kaçırılmaksızın tepkide bulunulmalıdır. 
Eğer insanlar seçicilikleriyle tavırlarını ortaya koymazlarsa sö
zünü ettiğimiz iğrençlikler çok daha ileri boyutlara ulaşacak. 
Bir yayın, bilinen olumsuzlukları pekiştirmekten ileriye gıdemi- 
yormu, izlemekle neden reytinglerini arttıralım. Baktık kı gaze
tede eleştirmen sürekli öznel davranıyor, o yazıyı okuyarak kö
relmiş zihniyetine saplanmayalım. Bugün belli bir karizmaya 
sahip olmuşsa bu insanlar, bizim herşeye razılığımızdan, tep
kisizliğimizden yararlanarak geldiler buralara. Artık onların bi
zi değil, bizim onları yönlendirmemizin vakti geldi de, geçiyor 
bile. ipin ucu daha fazla kaçmadan, bu saçmalıklara dur de
mesini öğrenmek zorundayız. İleriye gitmeye çalışırken, in
sanların özel hayatlarından, şekilciliğin ucuzluğundan çok da
ha önemli bir şeye, doğruyu üreten, insanlığı yarına ulaştırabi
lecek fikir insanlarına ihtiyacımız var bizim. Aksi takdirde yeri
mizde saymaktan öteye gidemeyeceğiz. Bakanların kendi iş
leri yerine, şarkı sözleri, parodilerle uğraştığı, ahlaki değerleri
mizin RTÜK kuralları çerçevesinde oluşturulmak zorunda bıra
kıldığı bir Türkiye’de birşeyleri değiştirebilmek için çok fırın ek
mek yemek gerekiyor gibi gözükse de ülkemizin bilinçli, kül
türlü nesilleri ihtiyacı var.

Yarını daha aydınlık görebilmek umuduyla!...

Başkan Avcı'dan 
muhtarlara yemek
✓ Belediye Başkanı Nurettin Avcı, ilçeye bağlı belde köy ve mahalle 

muhtarlarına Tügsaş tesislerinde kaynaşma ve sohbet yemeği verdi.
18 köy muhtarı, 3 beldeden 9 muhtar ile 

11 mahalle muhtarına verilen yemekte 
Anap İlçe Başkanı Adnan Tekin’de hazır 
bulundu.

Verdiği yemeğin siyasi amaçlı olmadığı
nı vurgulayan Avcı, yemeğin köy, belde ve 
mahalle muhtarlarını bir araya getirerek 
onlarla sohbet etmek, varsa taleplerine 
yardımcı olmak amacıyla düzenlediğini 
söyledi.

Yemekte isteklerde bulunan muhtarlar, 
en büyük ihtiyaçlarının bilgisayar olduğu
nu, başkandan kendilerine yardımcı olma
sını istediler. Bu isteklere olumlu baktığını 
söyleyen Avcı, Belediye olarak imkanları
nın olmadığını fakat kendilerine bu konuda 
yardımcı olacaklarını kaydetti.

Aldıkları 21 milyon liranın az olduğunu, 
bu işin o parayla yapılmasının zorluğun
dan yakınan muhtarlar, kendilerine bu pa
ranın Bağ-Kur ya da sigortalı oldukları için 
masrafları karşılamak üzere verildiğini söy
lediler. Muhtarlar, maaşlarının en az asga
ri ücret olarak verilmesinden yana oldukla

rını ifade ettiler.
Başkan Nurettin Avcı, yemeğe katıldıkla

rı için muhtarlara teşekkür ederken, Gem
lik’teki vatandaşları ilgilendiren bir konuyu 
da gündeme getirdi. Avcı, “ilçede bulunan 
Devlet Hastanesinin ihtiyacı için Ankara’da 
sağlık bakanıyla görüştük. Hastaneye am
bulans gerektiğini söyledik. Sağlık Bakan
lığının fonundan 4.5 milyar lira Gemlik 
Hastanesi’ne çıkarıldı. Fakat ambulans al
mak için 7 milyar lira gerekiyor. Yılbaşına 
kadar bu parayı çekmezsek para geri gi
decek. Bu para hastane derneğinden is
tendi. Derneğin bankada 13 milyar lirası
nın olmasına rağmen, hayır dendi ve para 
verilmedi. Derneğin amacı, hastaneye yar
dım etmektir. Ben de otobüs biletlerinden 
derneğe kesilen 800 lirayı kaldırdım. Der
neği mahkemeye vererek 4 yıl geriye doğ
ru bu parayı isteyeceğim. Ben bu parayı 
Vali ile görüşerek, özel idareden almaya 
çalışacağım. Her ne şartla olursa olsun bu 
ambulansı hastaneye kazandırarak kendi
lerini mahçup edeceğim” diye konuştu.

DYP’li kadınlardan 
kadın haklan toplantısı
✓Doğru Yol Partisi Gemlik tlçe Kadın Komisyonu, Türk kadınına 

siyasi haklarının verilmesinin 64. yıldönümü nedeniyle basın 
toplantısı düzenledi.

İlçe binasında düzenlenen toplantıda bir 
konuşma yapan Başkan Yüksel Yıldırım, 
“Kadın hakları ve siyaseti birleştirdiğimiz
de, kadınımız var olduğunu kanıtlamıştır. 
194O’lı yıllarda kadınımız haklarını daha iyi 
kullanabiliyordu, şu anda bu hak gerile
miş durumdadır. Kadınlarımız tepeden in
me parlamentoya geldi, biz kadını seçe
rek götürmek istiyoruz. Kadın sadece ka
dın olduğu için gelmemeli, bileğinin hak
kıyla gelmelidir. Demokrasi, ülkemizde 
tam olarak oturmuş değildir, kadınlarımız 
bu işe daha iyi önem vermelidir” dedi.

İlçe binasında toplanan kadınlara siya- 
sihakları doğrultusunda bilgiler veren Ka
dın Komisyonu Başkanı llter Yılmaz yaptı
ğı konuşmada, "Günümüzde kadın siya
setçilerimizin parlamentodaki sayısı yok 
denecek kadar azdır. Aslında öyle bir 
devreden geçiyoruz ki, siyasetimize can 
veren kadınlarımızdır, seçmenlerimizin 
çoğu kadınlarımızdır. Sivil toplum örgütle
ri, çeşitli derneklerimiz onlarla ayakta du
rabiliyorlar. Atatürk ilkelerine en çok onlar

hassasiyet gösteriyor. Anti laik akımların 
karşısına onlar dikiliyorlar. Cumhuriyetimi
zi çocuklarımızı korur gibi onlar koruyor
lar. Başarılı kadınlarınız Türkiye’nin guru
ru, Türk kadınının yüz akıdır. Türkiye gibi 
her gün büyüyen ve gelişen, Atatürk ilke 
inkılaplarına sahip çıkan bir ülkede Genel 
Başkanımız Prof. Dr. Tansu Çiller’in Baş
bakanlık yaparak siyasi arenadaki yerini 
Türkiye’de kanıtlamıştır. Biz Türk kadınları 
olarak siyasi, iktisadi, kültürel, ekonomik 
alanda, sivil toplum örgütlerinde görev 
alıp cesaret ve inançla haklarımızı arama
lıyız. Çünkü Ulu Önderimiz Türk kadınına 
bu şeref ve payeyi 1934 yılında tanımıştır” 
diye konuştu.

Daha sonra bir konuşma yapan İlçe Yö
netim Kurulu Üyesi Eczacı Mukaddes Se
rim, “Bundan önceki yönetime müracaat 
ettiğimde kadın olduğum için kaydım ya
pılmadı. Bende mücadelemi sürdürdüm 
ve sonunda ilçe yönetimine girdim. Gele
neksel kadın yapısından sıyrılıp çağı ya
kalamalıyız" diye konuştu.

KAYIPGemlik nüfus müdürlüğünden almış olduğum nüfus cüzdanımı kaybettim. Hükümsüzdür.
Ayşe ÇETİN
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Kötü bir arkadaştan çok iyi dediler 
Seni tanıştıranlar böyle takdim ettiler 
Dostluğumuz başladı o zamanlar 
çok gençtim
Efkar dağıtır diye her yerde seni içtim 
Yıllarca arkadaştık bir parçam oldun benim 
Ne yazık aldanmışım hiç kalbin yokmuş senin 
Maddi manevi kaybım yavaş yavaş başladı 
Is tuttu borularım, ciğerlerim hışladı 
Yaşım ilerledikçe işte tıknefes oldum 
rüzgarla yarışırken beş adımda yoruldum 
Bazı arkadaşlardan kötü haber geliyor 
Çok yazık zavallılar kanser olmuş deniyor 
Yeter artık sigara bırak benim yakamı 
Sahte tebessümünle duman ettin kafamı 
Silindi tüm benliğim kaybettim eşi dostu 
Uyanın arkadaşlar koyun bu kurdun postu 
Geç kalmış sayılmayız şimdilik bu durumda 
İstersen anlatayım hikayemi sorun da 
Zaman geldi evimi çoluğumu çocuğumu 
Bir tek sigara için azarladım çoğunu 
Ambarda ekmek yokmuş ister kalmasın odun 
Ey sigara sen beni gülmeye hasret koydun 
Bak şimdi ciğerlerim hışır hışır ötüyor 
Ne yazık ki genç ömrüm çok zamansız bitiyor 
Sana bütün gücümle savaş açtım sigara 
Ecel aman verirse basacağım yaygara 
Bırakan arkadaşlar içmeyin şu mereti 
İşte sakınn halime sağlığımı mahfetti 
Benim sonum yaklaştı zamansız bir yolculuk 
Ölümden korkmuyorum ama yüreğim buruk.

DEFOL BAŞIMDAN 
Tepemde bulut olma 
Yağmur yağmayacaksan 
Kalbimde umut kalma 
Yarim olmayacaksan 
Kıvılcımlayıp durma 
Küllenen şu gönlümü 
Senin kanın kaynarda 
Benimkisi ölümü?

Şadiye Bingül

Su arıza elemanlarına 
başkan vekilinden baklava ziyafeti

Gemlik’te 5 günlük su arızasım 2 günde gideren Belediye Su 
İşletmesi Arıza Ekiplerine, Başkan Yardımcısı Hüseyin Ulukaya
tarafından baklava ziyafeti verildi.

Geçtiğimiz hafta sonunda ilçede mey
dana gelen su arızasında, ilçeye 5 gün 
süreyle su verilmeyeceğini anonsla va
tandaşlara duyuran Belediye yetkilileri, 
arızada gece gündüz özveriyle çalışan 
ve 5 günlük arızayı 2 günde gideren iş
çilerin sevincine ortak olan başkan yar
dımcısı Hüseyin Ulukaya, ilçeye su veril
mesiyle birlikte çalışanlara baklava ziya

feti çekti.
Su arızasım fırsat bilip propaganda ya

panlara da değinen Ulukaya, arızanın 
olduğu binanın ruhsatının kendilerinden 
önceki belediye döneminde verildiğini 
ve binanın o zaman yapıldığına dikkat 
çekerek, bu tür arızaların çalışanların 
elinde olmadığını belirterek, haksız eleş
tirilerden üzüntü duyduklarını ifade etti.

Başkan Avcı
pazarcıları dize getirdi

Bir süredir vatandaşların şikayetleri doğrultusunda pazar yerindeki 
kontrollerini sıklaştıran Belediye Başkanı Nurettin Avcı, pazarcı 
esnafını dize getiriyor.

Pazar yerinin ortalarını işgal ederek 
vatandaşların eziyet çekerek ihtiyaçları
nı görmelerine sebep olan seyyarlara 
karşı denetimlerini sıklaştıran Başkan 
Avcı, bu mücadelesinde vatandaşlar
dan büyük destek alıyor.

Geçen hafta yapılan denetimlerde 25 
seyyar satıcının mallarına el konularak, 
satışları engellendiğinden bu haftaki 
denetimlerde pazaryerinin rahatlaması 
vatandaşları memnun etti. Beleraberin- 
de zabıta ekipleri olmadan pazar dene
timini yapan Başkan Avcı’ya sabit pa
zarcı esnafıda testek veriyor.

İlçe pazarını vatandaşın rahat hareket 
öderek ihtiyaçlarını karşılayacakları bir 
hale getirme yolunda her hafta bu de
netimleri yapacağını ifade eden Avcı, 
zabıta kurallarına uyan hşr pazarcı es
nafına açık olduklarını, aksini yapanlara 
ise .müsaade etmeyeceklerini vurguladı.

Öte yândan zabıta ekiplerince kaçak 
et kesip vatandaşlara satarken yakala^ 
nan 3 kişi hakkında zabıt tutarak savcı
lığa sevk edildiler. El konular etler, bele
diye veterineri tarafından tahlil edildik
ten sonra fakir vatandaşlara dağıtıla
cak.

I • . «U
Amatör denizci
ehliyeti imtihanı yapıldı 
4Özel Gemlik Denizcilik Kursu tarafından 
açılan “Amatör Denizci Ehliyeti Kursu” sona 
ererek kursiyerlerin imtihanları yapıldı

Tapu Kadastro Müdürlüğü için 
çalışmalar sürüyor

Gemlik’te kurulması düşünülen Tapu Kadastro Müdürlüğü için 
çalışmalar son aşamaya geliyor. Daha önce şeflik olarak yürütülen 
çalışmalar Gemlik Belediyesinin bina tahsisinden sonra müdürlük 
olarak faaliyete geçecek.

Gemlik Liman Başkanı 
Eftal Taşçılar’ın gözlemci 
olarak katıldığı imtihanı, 
Başbakanlık Denizcilik 
Müsteşarlığı Çanakkale 
Bölge Müdürlüğü Gemi 
Sörvey Kurulu Başkanlı
ğınca oluşturulan 1 baş
kan, 1 makina ve 1 güver
te uzmanından oluşan ko
misyon tarafından yapıldı.

Kursiyerlere seyir dersi, 
gemicilik, meteoroloji, 
mevzuat, denizde canlı 
kalma, seyir emniyeti, mo
tor bilgisi, denizde çatış
mayı önleme kuralları ile

deniz hukuku konularında 
toplam 9 dersten test imti
hanı uygulandı.

Bu imtihanları başarıyla 
veren kursiyerler, Amatör 
Denizci Ehliyeti’ne hak ka
zanarak 14 metreye kadar 
kendilerine ait tekneleri 
kullanabilecekler.

Amatör denizci ehliyeti
ni alan kişiler daha sonra 
istediklerinde 3500 deniz 
mili tekne kullandıklarına 
dair belgeleri ibraz ede
rek, yat kaptahlığı kurs ve 
imtihanlarına katılabile
cekler.

Belediye tarafından tahsis edilen eski 
belediye binasının yarısının tadilatından 
sonra burada faaliyet gösterecek olan 
Tapu Kadastro Müdürlüğü için alt zemin 
hazırlanıyor.

Her hafta Bursa’dan gelen eleman ta
rafından haritayla bağlantılı projeler 
kontrol edildikten sonra Bursa’ya havale 
edilerek müdürlükte onaylanıyor.

Tapu Kadastro Müdürlüğü’nün Gem

lik’te faaliyete geçmesinden sonra bu 
işlemlerin süratleneceğini belirten yetki
liler, Orhangazi’nin de bu işler için 
Gemlik’e gelerek işlerinin yapılacağı bil
dirildi.

Tasarruf tedbirleri nedeniyle bina tah
sisi yapılamayan Tapu Kadastro Müdür
lüğü için, Belediyenin yer tahsis etmesi 
vatandaşlar arasında memnunlukla kar
şılanıyor.

Matbaamızda
Cilt ve Mühür İşleri

Özenle Yapılır
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Avcı’dan suçlamalara yanıt
Belediye personelimiz 

oradaki insanların can gü
venliğimde göze alarak bir 
sürü masrafla yapılan hata
yı düzeltmeye çalışmışlar. 
Bunu yaparkende suyu 
kesmek zorundasınız. Baş
ka çıkış yolu yok. 1988 yı
lında ihalesi yapılan içme 
suyu şebekesi işi bu sene 
bitti. Bize gelene kadar şe-* 
hir şebekesi yapılmıştı. Biz 
su depoları ve ana hatlarla 
uğraştık. Bu çalışmanın 
içersinde müteahhitin yap
tığı, yani nerde ne yaptığını 
gösteren bir işletme projesi 
var. O projeye uyulmadığı 
görülüyor. 1988 yılından bu 
yana bu projenin kağıt üze
rinde gözükmediği mey
danda, Bir iş yapacaksınız, 
pek çok şeyi o dönemde 
çalışan insanların bilgisine 
başvurarak aşıyorsunuz. 
Arıtma tesislerinin bahçe
sinde yangın vanaları var. 
Hiçbir tanesini koymamış
lar, projede var. Şehir için
deki suların rahat yönlendi
rilmesiyle ilgili vanalar ek
sik. Bir dönem yapılan iş 
belediye tarafından takip 
edilmediği için iller bankası 
müteahhidi kendi kafasına 
oöre ne istiyorsa yapmış. 
İstemiyorsa yapmamış. İyi 
bir işletme projesi yok. Va
nalar yeterli değil, bazı va
naların nerde olduğu bile 
belli değil. Olup olmadığını 
da bilmiyoruz. Bizden önce 
iller bankası tarafından ya
pılan işler belediye tarafın
dan takip edilmemiş. Biz 
göreve geldikten sonra iller 
bankası müteahhidinin en
sesinden inmedik, yani ne
yi yapıyorsa izledik. Bir sü
rü değişiklik yaptık. Bu 
uğurda zamanın iller ban-> 
kası müdürüyle kavgaya 
varacak tartışmalarımız ol
du. Biz göreve geldikten 
sonra Ata mahallesinin su

DYP’den Başkan Avcı’ya yanıt
Başkan Avcı’nın halkına 

karşı büyük sorumsuzluk 
örneği verdiğini söyleyen 
Yıldırım, "Halkımızın ve 
partimizin bu. tepkisinden 
sonra görüldü ki 2 gün da
ha arızanın devam edece
ği söylenirken 8 saat son
ra bu iş yapılmış oldu. Be
lediye Başkanu bu tepki
mizden dolayı bize teşek
kür etmesi gerekirdi. Hal
kamızın büyük kitlesi bize 
tepkimizden, dolayı teşek
kür etti. Biz* çalışanları şu 
partili, bu partili diye suç
lamadık, bizi ilgilendir
mez. Bizi o işi yaptıranlar 
ilgilendirir ve bu tepkiden 
sonra görüldük» işçiler 

şebekesini değiştirdik. Ne
deni de hergün arıza. Araş
tırdığımızda kullanılan bo
ruların TSE damgaları bile 
yok. İller bankasının aldığı 
borular, iki atüde yırtılıyor. 
Fabrikayı aradık ve kendi
lerine test yaptırdıktan son
ra hatalarını anladılar ve 
boruları değiştirdiler. Göre
ve geldiğimizden beri bir
çok işleri yaptık ve yanlış 
yapılanları düzelttik. Şu an
da canım çok sıkkın, ne 
idüğü belirsiz yazılarla in
sanın kafasını karıştırmaya 
kimsenin hakkı yok. Ben 
göreve geldiğimden bu ya
na herşeyin hesabını veri
rim. Bu bildiriyi kim kaleme 
aldı bilmiyorum. Eğer Yük
selin abi kaleme alıp yaz- 
dıysa, Yüksel abiye yakıştı
ramıyorum ve kendisini kı
nıyorum. Böyle bir yazıyı 
düzeltmeden basına verdi
ği için. Bu yazı kendi he
deflerine ulaşmak doğrul
tusunda kendilerine göre 
yazdıkları birşey “ diye ko
nuştu.

Büyük bir ilçe belediyesi
nin 200 metre boru hattını, 
bir günde hatta bir gecede 
değiştirebilecek teknik im
kan ve gücü bulunmadığı
na dair suçlamalara ise Av
cı şu şekilde cevap verdi, 
"Bunlar çelik boru, özel 
kaynak isteyen borular, 
profesyonel kaynakçı getir
mişler. İşin daha çabuk ve 
iyi olması için ne mümkün
se yapmışlar. Su işletme
sinde çalışanlar Fazilet 
Partili’ymiş de, belediyeyi 
küçük düşürmek için ilgi- 
lenmiyorlarmış da, bunlar 
söylenecek lafmı. Bu çalı
şan insanlar bu ilçenin in
sanları, bunu söylerkenzin
san biraz vicdanını dinle
mezini. Politika yapacağım 
diye vicdanları nasır bağla
mış, hiç düşünmeden in

canla, başla çalışarak 
Gemlik’e suyu verdiler. 
Aynı toplantıda sayın 
Anap İlçe Başkanı adnan 
Tekin’de Çevre Bakanlı
ğından çöp arabası ala
madıklarını, tepkimizin ol
duğunu söylüyor. DYP 
Hiçbir zaman için hizmete 
karşı çıkmamıştır, bizim 
hizmetlerimiz Gemlik’te 
bellidir. İşte çevre yolu, iş
te futbol sahası, işte Ana
dolu Lisesi, çöp aracı yok 
diyorlar, çöp arabası her
gün Gemlik’te geziyor, ka
pısında çevre bakanlığının 
hediyesidir diye yazıyor, 
bunlarıda mı görmüyorlar. 
Biz hiçbir zaman hizmete 

sanları rahatlıkla itham edi
yorlar" dedi. Bu basın bildi
risini çamur at, izi kalsın gi
bi talihsiz bir yazı olarak 
gördüğünü söyleyen Avcı, 
“Bu yazının üzerine bunu 
kaleme alanlar hakkında 
kötü söz söylemek bize ya
kışmıyor. Biz bu insanlarla 
sokakta karşılaşacağız, bir
birimize selam verirken ne 
düşüneceğiz. Bu konuda 
çok dikkatli olmak gerekir” 
diye konuştu.

. 2000’li yıllara girdiğimiz 
şu günlerde biz DYP İlçe 
Teşkilatı olarak Belediye 
Başkanı Nurettin Avci’nın 
Paris’te gezmekte olduğu 
şu günlerde tuvaletlerimiz
de dahi kullanacak su bu
lamamaktan utanmalıyız, 
suçlamasına ise Avcı, 
“Doğrudur, Nurettin Avcı 
Paris’i gezmeye gitmiştir, 
hayatını yaşamış gelmiştir. 
Bu böyle olsa bile Nurettin 
Avcı oraya öyle gitmedi. 
Bedeli belediye tarafından 
karşılanmıyor. Eleştirenle
rinde bunda bir katkısı yok. 
Belediye Başkanı sonuçta 
bir insandır, giderken bele
diye kapısına kilit vurup git
miyorum. Yerime vekilimi 
bırakıyorum, kendisi bu iş
lerle her zaman ilgilenen ki
şidir. Tabiri caizse bu yapı
lanların hepsini terbiyesiz
lik olarak görüyorum” dedi.

Basın toplantısında hazır 
bulunan Anap İlçe Başkanı 
Adnan Tekin ise DYP’nin 
bu suçlamalarına karşılık 
“Rıza Akçah’nın çevre ba
kanı olduğu zaman bize 
çöp arabası vereceğini 
söyledi. Ankara’ya gittiği
mizde , bakan bize bu ara
cı vermeyeceğini, ilçe teş
kilatını aşamadığını söyle
di. Böyle bir zihniyetin bu 
gün dahi Gemlik’te hakim 
olduğunu üzülerek söyle
mek istiyorum” dedi.

TEDAŞ 
GEMLİK İŞLETME 

BAŞ MÜHENDİSLİĞİNDEN 
İLAN

04.12.1998 Tarih, 23543 sayılı Resmi Gazetede 
yayınlanan Bakanlar Kurulunun Elektrik abonelerinin 
borçları için alınan 98/12032 sayılı karara göre, 

elektrik abonelerinden 1997 yılı sonuna kadar tü
ketilen birikmiş enerji bedeli alacaklarının tahsili bir 
defaya mahsus olmak üzere 20.12.1998 tarihine ka
dar ilgili mevzuat hükümleri çerçevesinde hesapla
nacak gecikme cezasının %10 oranındaki tutarı ka
darı abonelerden tahsil edilecektir.

- Daha önce takibe konulmuş ve devam etmekte 
olan, 1997 yılı sonuna kadar tüketilen birikmiş enerji 
bedeli alacakları ile taahhüde ve takside bağlanmış 
alacakların tahsil işlemlerinde de bu karar hükümle
ri uygulanır.

- Bu karar kapsamına alınan alacakların 
20.12.1998 tarihine kadar ödenmesi halinde asıl 
borçluları ve kefilleri hakkındaki kanuni takibatlar da 
durdurulur.

- Bu karar kapsamına giren borcun ödenmemesi 
halinde elektrik enerjisi bedelinden doğan tüm ala
caklara yürürlükteki ilgili mevzuat uyarınca işlem 
yapılır.

Bilgi edinilmesi ve gereği için ilanen duyurulur.

karşı çıkmayız. Ve böyle 
ne teklif gelmiştir, ne de 
bizim tepkimiz olmuştur. 
Biz her zaman Gemlik’e 
gelecek, çevresine gele
cek yardımlara katkıda 
bulunduk. 17 aydır iktidar- 
dalar, bir tane yarım kalan 
işi tamamlasalardı. Futbol 
sahasının türübünün üstü
nü" yapacaklardı, bizim çı
kardığımız paralar geriye 
gitti, bunların hesabını ni
ye vermiyorlar, niye takip 
etmiyorlar. Kapalı spor sa
lonunun temeli atıldı, o 
günden beri bir ödenek 
çıkartmadılar, bunlara ça
lışsınlar” diye tepki gös
terdi.

Sîzlere Ülkemizin En 
Seçkin ve Kaliteli 

Firmaların Hazırlamış 
Olduğu;

✓Tahuim ✓Ajanda 
✓Saat ✓Kalem 

✓Çahmah ✓Anabtarlh 
ve Eşantiyon Çeşitlerini 

Sunuyoruz.

Uıjgun Fiyatla, Kaliteli 

Ürünlere Ulanmanız İçin 

Bir Telefonunuz Yeterli!

Tel: 513 21 50
2. Kordon No: 37 
Gemlik Matbaası
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İHL’de bir kısım öğrenci 
derse girmeye başladı 
Gemlik İmam Hatip Lisesi’nden kız öğrencilerin türbanla derse alınma
ması gerginliği sürerken, bir kısım öğrencinin derslere girdiği görüldü.

Okul bahçesinde topla
nan kız öğrencileri hergün 
olduğu gibi yine türbansız 
olarak okula girmeleri yö
nünde davet yapan öğret
menlerin ikazına uymayan 
öğrenciler, tepkilerini al
kışlı sloganlarla sürdürdü
ler.

Kız öğrencilerin soğuk
ta kalmamaları için ye-, 
mekhaneye alınmasından 
sonra iköğretim kısmında

CHP Kurşunlu 
belde teşkilatı açıldı 
✓ CHP Kurşunlu Belde Teşkilatı partililerin 

katılımıyla açıldı.

Belde meydanında 
yapılan açılışa 
CHP milletvekilleri 
Yüksel Aksu, Yahya 

Şimşek, İl Başkanı Sa
dık Çakar, Mudanya İl
çe Başkanı Soyer Ka
zancı, Petrol-lş Bursa 
Şube Başkanı İsmet Yi
ğit ile İdari Sekreter Nu
ri Han, Merkez Disiplin 
Kurulu üyesi Kemal De- 
mirel, Osmangazi eski 
başkanı Gündüz Gür
ler, Gemlik İlçe Başkanı 
Mehmet Ali Kaya, Yö
netim kurulu üyeleri, 
Kurşunlu Belediye Baş
kanı Bayram Demir, ile 
partiye görül vermiş 
çok sayıda Kurşunlu’lu 
vatandaş katıldı.

Açılışta bir konuşma 
yapan Bursa milletvekili 
Yüksel Aksu, “Mafya 
devletle iç içe girmiş 
durumdadır, bu hükü
metin başı Mesut Yıl
maz gece yarısı ihale 
tartışmaları peşinde ko
şuyor. Bunlar aynı şart
la beslenen insanlardır. 
Her kesime gidip bun

okuyan 15 kız öğrenci ile 
27 erkek öğrencinin ders
lere girdiği öğrenildi.

Daha sonra tekrar bah
çede toplanan öğrenciler, 
(öğrenciler sokakta, Vali 
konutta)- (Burası Türkiye 
demokrasi nerede)- (Eği
tim hakkımız engellene
mez)-(Bu okul bizimdir, 
bizim kalacak) şeklinde 
sloganlar atarak dağıldı
lar.

ları anlatacağız. Gidil
medik yer bizim değil
dir” dedi.

Bursa milletvekili Yah
ya Şimşek ise, “Gördü
ğüm kadarıyla bütün 
partilerin teşkilatları bu 
meydanda, bizimde 
burada teşkilatlanma
mız partiler arası barı
şın sağlanması bakı
mından hayırlı olacaktır. 
Buraya sadece CHP’Iİ- 
ler değil, diğer partili 
arkadaşlarda gelmeli
dirler. Yapacağımız iş
ler farklı olabilir. Ancak 
amaçlarımız aynıdır. 
Partiler olmazsa de
mokraside olmaz. İçi
mizdeki yolsuzluk ya
panlara göz yummaya
lım. Başka Türkiye yok” 
diye konuştu

Şahin Karpeli'nin 
başkanlığa getirildiği 
Kurşunlu CHP Belde 
Teşkilatı şu isimlerden 
oluşuyor. Ulvi Sevinç, 
Şaban Dikmen, Doğan 
Süzer, İbrahim Çağlı- 
yan, Tamer Karakaya, 
Bülent Dalkılıç.

HEM’den 
bilgisayar 
kursu

Gemlik Halk Eğitimi 
Merkezi 1998-1999 Eği- 
tim-Öğretim yılı için bil
gisayar kursu kayıtları
na başladı.

Halk Eğitimi Merkezi 
Müdürü Kemal Çetinoğ- 
lu yaptığı açıklamada 
son sistem bilgisayar
larla donatılmış bir bilgi
sayar sınıfı düzenledik
lerini, her kursiyere bir 
bilgisayar düşecek şe
kilde kurs verileceğini 
böyle birjmkanın kaçı* 
rılmamasi gerektiğini- 
kendilerinin Halk Eğitimi 
Merkezi olarak bu hiz
meti vermekten mutlu
luk duyduklarını söyle
di.

Ocak 1999 ayı, içeri
sinde açılacak olan kur
sa kayıt olmak isteyen 
vatandaşların Halk Eği
timi Merkezi Müdürlü
ğüme şahsen başvura
rak kayıtlarını yaptırma
ları gerektiği belirtildi.

Emniyet 
binası 
boyandı

Gemlik İlçe Emniyet 
Müdürlüğü binası, yur
dun değişik yerlerinde 
olduğu gibi, yeni çeh
reye kavuştu.

İstenilen ödeneğin 
gelmesiyle birlikte çatı 
onarımı ile ilçe bina 
çevresinin boyanması 
tamamlandı. İlçe Emni
yet Müdürlüğü diğer 
binalarda olduğu gibi- 
mavi renge boyandı.

Daha önce sarı ren
gin hakim olduğu bina
nın, mavi renge boyan
masıyla göze daha hoş 
gözükeceği bekleniyor.

Gazetemiz M yışmıli20 Aralık 1958 Cumartesi günü siz Gem-lik’lilere ilk kez merhaba diyen Gazetemiz, bugünkü sayısıyla 40. yaşına girdi.Geçen 39 yıl içerisinde sizlerin gözü kulağı olmaya çalışan gazeteniz “(Setniik” gerçekleri yansıtmaya, sorunlarınızı dile getirmeye ve bunları çözmeye gayret etti.Gazeteniz “(Semlüt” geçtiğimiz yıllarda olduğu gibi 40. yayın yılında da kendini geliştirerek, yeni bir çehreyle, tek güvencesi siz okurlarının gözü kulağı olmaya devam edecek.Yeni yılda yeni bir ile siz okurlarımızın karşısında olmaya devam edeceğiz.

Kalfalık ve ustalık
imtihanları yapılacak
✓Gemlik Çıraklık Eğitimi Merkezinde 1998- 

1999 öğretim yılı kış dönemi kalfalık ve ustalık 
imtihanları Şubat 1999 ayı içerisinde 
yapılacak.

Çıraklık Eğitimi Merkezi 
Müdürü Erçin Bekmezci 
yaptığı açıklamada, Çırak
lık Eğitimi Merkezi yönet
meliğinin 38. maddesine 
göre yapılacak olan imti
hanlara aynı yönetmenli
ğin 43. maddesine göre 
müracaatların kabul edile
ceğini söyledi. Bekmezci, 
kalfalık imtihanlarının 3308 
sayılı Çıraklık ve Meslek 
Eğitimi Kanununun 16. 35. 
maddesi ve geçici madde 
hükümlerine göre, ustalık 
imtihanlarının da 3308 sa
yılı Çıraklık ve Meslek Eği
timi Kanununun 28., 29., 
35. ve geçici madde uy

Sığır vebasıyla mücadele sona erdi
Gemlik İlçe Tarım Müdürlüğü tarafından başlatılan, sığır vebası

na karşı koruyucu aşı sona erdi.
İlçe genelinde tüm köylerde ve merkez yapılan sığır vebasına 

karşı önlem amacıyla şimdiye kadar 1000'in üzerinde hayvan aşı
landı.

İlçe Tarım Müdürlüğünden alınan bilgiye göre Gemlik merkez ve 
köylerinde zararlı hayvan hastalığına rastlanmadı.

gulamalarına göre yapıla
cağını belirtti.

1998-1999 öğretim yılı 
kış dönemi kalfalık ve us
talık imtihanlarına katıla
cak olanların, 15 Ocak 
1999 cuma gününe kadar 
Küçük Sanayi Sitesi bün
yesinde bulunan Gemfik 
Çıraklık Eğitimi Merkezine 
şahsen müracaat etmeleri 
gerektiği, şahsen müraca
at etmeyenlerin, Şubat 
1999 ayı içerisinde yapıla
cak olan kalfalık ve ustalık 
imtihanlarına alınmaya
cakları ve imtihan hakları
nın da kullanılmış sayıla
cağı belirtildi.



19/12/1998 Sayfa 2

Bu insanlar nereye gidiyor

Muhtarlardan CHP’ye ziyaret 
✓ Gemlik Muhtarlar Derneği, Başkan İdris Kurt nezaretinde CHP İlçe 

Teşkilatını ziyarette bulunarak sorunları hakkında sohbet ettiler. Parti 
salonunda yapılan toplantıda, CHP İlçe yönetimi tarafından, muhtar
lara yerel yönetimlere ait değişim projeleri hakkında bilgi verildi.

Yolunu şaşırmış ve freni kopmuş bir otobüsün arr- 
zalı bir yokuştan aşağı alabildiğine süratle indiği sı
rada, yolcuları sarsan telaşa yakın bir endişe, bir 
çok uyanık zekalara sorduruyor bu insanlar nereye 
gidiyor diyerekten.

Bu endişe siyasi değildir. Her memlekette kabine 
buhranları, parti içi anlaşmazlıktan doğan fraksiyon
lar, bölünmeler, çatışmalar olur. Her memlekette 
hürriyetin tam ölçüde ayarlanması zorluğundan kay
naklanan münakaşalara rastlanır. Demokratik bir re
jimde bu ihtilaflar endişe yerine ümit vericidir. Son 
zamanlarda duyulan milli endişeyi siyasi sebeplere 
bağlamak, siyaseti hapsetmek olur. Bu endişe ikti
sadi değildir. Kitleleri yere seren büyük kıtlık ve aç
lık felaketleri bahis mevzuu olmadıkça geçici bir ha
yat pahalılığının bir memleketi batırdığı görülmemiş
tir.

Bizim milletçe yapacağımız tek bir şey var. Vata
nımızı seviyorsak, güçlenmesini istiyorsak başkanı/ 
müdürü, politikacısı, gümrükçüsü, polisi, bankacısı, 
avukatı, esnafı, pazarcısı, tüccarı... herkesin kendi 
işinde uğraşmasıdır. Başkalarının işini engellemek 
“size ne onur kazandırır ne de sizi yüceltebilir" Biz 
milletçe freni patlamış bayır aşağı inen bir otobüsün 
içindeyiz, ama bunun farkında değiliz.

Ne zaman ki bir yere çarparız ve kendimize geli
riz, o zaman iş işten geçmiş olur.

Değerli okurlarım bu haftaki yazımda sîzlere imalı 
da olsa, birşeyler anlatmak istedim ve anladığınıza 
inanıyorum. Unutmayalım ki yaşamda, herkez layık 
olduğu yere ergeç ulaşacaktır. Hepinizin karşıla
makta olduğumuz Ramazan ayını hayırlı ve uğurlu 
geçirmesini temenni ediyorum.

Saygılarımla

Muhtarlara sunulan 6 maddelik yerel 
yönetim projesinde şu görüşlere yer ve
riliyor: 1)Tüm Türkiye belediye olacak
tır. Tüm halkımız belediye hizmetlerin
den yararlanacak ve yerel yönetimlerde 
söz sahibi olacaktır. 2) Bütün köylerimiz 
kırsal belediye sınırları içine alınacaktır. 
Belediyeler birbiriyle sınır olacaktır.
3) İl genel meclislerinin yerini büyük il 
meclisleri alacaktır. Bu organlar özerk 
olacak, Vali başkanlık yapacak fakat oy 
hakkı olmayacaktır. 4) Köy muhtarları
mız kırsal belediye başkanı statüsüne 
kavuşturulacaktır. Kırsal belediye baş
kanı büyük il meclisinde söz hakkına sa

hip olacaktır. 5) Mahalle muhtarları da 
semt belediye birim başkanlığına dö
nüştürülecektir. Semt belediye başkanı 
ilçe ve il belediyesinin doğal meclis üye
si olacaklardır. 6) Hizmetlerin halkımıza 
daha çabuk ulaşması için zaman içinde 
il sayısı 200, ilçe sayısı da 2000'e çıkarı
lacaktır.

Muhtarların partiyi ziyaretinde bir ko
nuşma yapan CHP ilçe Başkanı Mehmet 
Ali Kaya, "Muhtarlarımızın bu ziyareti ta
mamen onların sorunlarına yöneliktir. 
Muhtarların herhangi bir partiye üye ol
ması gerekmez. Dertlerinizi bütün parti
lere götürmeniz gerekir” diye konüştu,

İlhan Aşkın İlçe gezilerini sürdürüyor
✓ Anavatan Partisi Bursa eski milletvekili Ilhan Aşkın, başlattığı 

seçim gezilerine Gemlik’te devam etti.
Beraberinde Bener Özcan ve arkadaş

larıyla önce Umurbey beldesine gelen 
Aşkın burada partililerle bir araya geldi.

Umurbey’den Gemlik'e geçen Aşkın 
ve ekibi, Anap ilçe binasında ziyareti 
hakkında bir konuşma yaptı. Aşkın yap
tığı konuşmada, "On seçimi destekliyo
rum. Halkın ve kamuoyunun istediği ol
sun, partisi ve milleti için çalışan kişile
rin ön sıraya gelmesi bizler içinde iyi 
olur. Burada, Gemlik’te çok sıkı fıkı ol

duğumuz günleri paylaştık. Ben Gem- 
lik'i ve Kumla’yı çok seviyorum. İlgiliniz 
beni sevindirdi. 91’den beri Bursa’dan 
uzak kaldım. 2 yıldır partiyle haşır neşir 
oluyorum. Bundan sonra hep beraberiz. 
Görevden kaçmıyoruz. Görev verildiğin
de bizde varız. El ele, omuz omuza ikti
dara yürüyelim" deyi konuştu.

Ilhan'Aşkın ve ekibi Gemlik’ten sonra, 
K.Kumla beldesini ziyaret ederek te
maslarını sürdürdüler.

jL DİVAN.
PASTANESİ

*Karagöz Baklavaları
*Kafkas Kestane Şekeri

*Pasta Çeşitleri
Tel:(0-224) 513 23 97

Demirsubaşı Mh. Aralık Sk.No:1 GEMLİK

KONGRE İLANI
GEMLİK HALK EĞİTİMİNİ GELİŞTİRME 

DERNEĞİ BAŞKANLIĞINDAN
Derneğimizin olağan genel kurul toplantısı 09.Ocak.1999 cumartesi günü 

saat 11.00 de Halk Eğitimi Merkezinde yapılacaktır.
Gerekli çoğunluk sağlanamadığı taktirde ikinci toplantı 23 Ocak 1999 cu

martesi günü aynı yer ve saatte yapılacaktır. Üyelere duyurulur.

Yönetim Kurulu

GÜNDEM;
1- Açılış ve saygı duruşu
2- Kongre divanı seçimi
3- Yönetim ve Denetim Kurulu faaliyet ve hesap raporlarının okunması
4- Raporların müzakeresi ve ibrası
5- Tüzüğün 8.f maddesinin değiştirilmesi (Madde 8.f Eski: Üyeler eşit haklara sa
hip olup yılda 1200 türk Lirasını geçmemek üzere aidat öderler. Aidatlar toptan 
veya ay ay ödenebilir. Madde 8.f Yeni: Üyeler eşit haklara sahip olup giriş aidatı 
olarak bir sefere mahsus 1.000.000.-TL Üye aidatı olarak aylık 200.000.-TL öder
ler. Aidatlar toptan veya ay ay ödenebilir.
6- Yönetim ve denetleme kurulu üyelerinin seçimi
7- Dilek ve temenniler
8- Kapanış
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Şiir Bahçesi
Alacak tartışması kanlı bitti

SENDE SEVİYORSUN e ✓ Kira alacığı tartışması kanlı bitti. Gemlik Orhaniye mahallesi 
Kumla caddesi 100 nolu dükkan önünde çıkan tartışmada, ev sahibi 
kiracısını ruhsatlı av tüfeğiyle vurarak öldürdü.

Kırık bir kalp taşıyorsan 
Enginlere bakıp dalıyorsan 

Ne zaman bir çocuk görsen, 
Ağlamaklı oluyorsan 

Nafile inkar etme, sende seviyorsun 
Tunçtan bile olsa yüreğin 

Unutulmak onu da parçalıyor 
Neye yarar bu derbederlik 

Cevap vermeyince kadersizlik 
Elinde olmadan gerçeklerden kaçıyorsan 

Rüyanda dahi olsa sende seviyorsun

I

f

Edinilen bilgiye göre 
saat 14.00 sıralarında 
meydana gelen olayda, 
ilçenin Kumla caddesin
de zeytincilik yapan Be- 
lediye’den emekli muha
sebeci 4 çocuk babası 
Haşan Gedik (54) bir yıl
dır ev kirasını alamadığı 
kiracısı, seyyar balıkçılık 
yapan Binay Aslan’la

(32) tartışmaya başladı. 
Binay Aslan’ın kira için 
“nasıl babama şikayet 
edersin, bundan sonra 
borcumu vermem” lafın
dan sonra tartışma uza
yınca dükkana giren Ha
şan Gedik, ruhsatlı Oskar 
marka 12’li av tüfeğini 
alarak Binay Aslan’a üç 
el ateş etti. Sağ dirsek,

göğüs kafesi ve karnın
dan aldığı yaralarla has
taneye kaldırılan 3 çocuk 
babası Binay Aslan kur
tarılamayarak yaşamını 
yitirdi.

Sanık Haşan Gedik 
olaydan sonra göz altına 
alınırken, Gemlik Cumhu
riyet Savcılığı soruştur
mayı sürdürüyor.

HATIRALAR

Seni gördüm dün 
Karınla çocuğunla çok mutluydun 
Birden gözümde canlandı mazi 

Ne kadar mutluyduk seninle 
Yüzüyorduk saadetlerin en derininde 

Bizimde çocuğumuz olacaktı 
Ama kader bizi çaresizce ayırdı 
Şimdi pişman olmak kar etmiyor 
Sen mutlusun ya bana yetiyor 

Elveda benim unutulmayacak aşkım 
Artık sensiz de geçecek acı yaşamım

GEMLİK DEVLET HASTANESİ
DÖNER SERMAYE SAYMANLIĞI SATIN 
ALMA KOMİSYONU BAŞKANLIĞINDAN

Hastanemiz yiyecek malzemeleri ve labaratuvar malzemeleri ihalesi 84-8213 
sayılı kanunun 29-A ve müteakip maddelerine istinaden KAPALI TEKLİF USULÜ ile 
ihaleye çıkarılmıştır.

İhale 28.12.1998 PAZARTESİ günü Gemlik Devlet Hastanesinde yapılacaktır. 
İhale ile ilgili idari ve teknik şartnameler Gemlik Devlet Hastanesi Döner Sermaye 
Saymanlığında ücretsiz görülebileceği gibi istenildiği taktirde 3.000.000.-TL bedelle 
temin edilebilir. İsteklilerin idari ve teknik şartnamede istenilen belgelerle birlikte ha
zırlayacakları teklif mektuplarını ihale saatine kadar Döner sermaye saymanlığımıza 
vermeleri postadaki gecikmelerin kabul edilmeyeceği ilan olunur.

CİNSİ MİKTARI GECİCİ BEDEL TUTARI GECİCİ TEMİNATI SAATİ
Yaş sebze ve meyve 20 Kalem 1.689.150.000 50.674.500 09.00
Ekmek 1 “ 1.350.000.000 40.500.000 09.15
Kuru Gıda 52 “ ; 6.788.350.000 203.650.500 09.30
Süt Mamülleri 12 d 6.720.000.000 201.600.000 10.004

Tüp 3 “ 879.380.000 26.381.400
10.30*

Sınai gazlar 2 “ 1.219.000.000 36.570.000 11.00
Et 5 “ 10.025.000.000 300.750.000 11.30
Tavuk eti 2 “ 2.100.000.000 63.000.000 14.00
Labaratuvar malz. 22 “ 3.143.900.000 94.317.000 14.30

Yılbaşı için 

İçkili ve İçkisiz Ahiye Yılbaşı Sepet 

Siparişleri Alınmaktadır.

Tel: 0-224-514 51 36 .
A.Dural Meydanı Cumhuriyet Han N:1 GEMLİK

GEMLİK DEVLET HASTANESİ 
BAŞTABİPLİĞİNDEN İLAN

Hastanemizin ihtiyacı olan 1 adet tam donanımlı ambulans 2886 sayılı İha
le Kanununun 37. maddesi’ne istinaden satın alınacaktır.

İhaleye ait şartname ve diğer evraklar hastane müdürlüğünden ücretsiz alı
nabilir. Teklif mektupları en geç ihale saatine kadar kabul edilecektir.

Postadaki gecikmelerden kurumumuz sorumlu değildir.

CİNSİ_________ MİKTARI MUHAMMEN BED. GEÇ.TEM. İHALE TARİHİ
Anbulans alınması 1 ad. 4.500.000.000 135.000.000 28.12.1998

Saat 14.00

KAYIP
6737801 Şase nolu 65O2824^|^S 
nolu Tipod.6SX marka^9^®^^B

'JB »O. »
.Zafer ;^»alçı®ZTÜI^^^^

Ankara ili Trafik Müdürlüğünden:?
; almış olduğum, sürücü belgemi ^

kaybettim.
Hükümsüzdür?
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demlik i$latbaa#ı
Takvim - Eşantiyon Sezonu Devam Ediyor

Sîzlere Ülkemizin En Seçkin ve Kaliteli Firmalarının 
Hazırlamış Olduğu;

dTakvim dAjanda <Saat dKalem dÇakmak ^Anahtarlık 

ve Eşantiyon Çeşitlerini Sunuyoruz.

Tel: 513 21 50

Uygun Fiyatla, Kaliteli ürünlere ulaşmanız için bir telefonunuz Yeterli!

GEMAS
YEMEK SANAYİ LTD. ŞTİ.

Toplantı ve iftar
yemeklerinde kalitesiyle
sizlere hizmet vermekten

yakınız!

Tel: 514 80 50-51

Kenan SARICA 
Siparişleriniz için 

bir telefonunuz yeterli!

Fast Food
> - Kaşarlı Tost

- Sucuklu Tost
- Karışık Tost ,
- Pasates Cips

: - Rus Salatası
- Cola - Fanta- Ayran
- Sprite-Meyve Suyu
- Nescafe
- Çay

Orhangazi cd. Uzan sk. N:4 
GEMLİK

kıvanç duyacaktır. 
Size bir telefon kadar

KRAL BURGER

İskender Kebap 
■ Atom Döner 
- Dürüm Döner 
- Atom Sosis ' 
- Dönerli Sandviç 
- Sosisli Sandviç 
- Cheese Burger 
- Kral Burger 
- Hamburger

Tel: 514 77 32
İstiklal Cd. l.Kamar Karşısı No:l 

GEMLİK



Sahibi
DOĞAN MALGİL

Sorumlu Müdür
S.SIRRI MALGİL

26/ARALIK/1998 
CUMARTESİ

Dizgi Baskı
GEMLİK MATBAASI 
2.Kordon No:37 Tel&Fax:5132150 

GEMLİK

YIL: 40 SAYI: 2021 HAFTALIK SİYASI GAZETE Fİ ATI: 50.000 TL

Siyasi partilerin
Ramazan gezileri başladı
✓ Ramazan’ın gelmesiyle birlikte parti teşkilatlarının Dernek gezileri 

başladı. ANAP ilçe Teşkilatı bu gezi programını Giresunlular 
Demeği’ne yaptığı ziyaretle başlattı.

Belediye Başkanı Nuret
tin Avcı ile İlçe Başkanı 
Adnan Tekin’in önderli
ğinde yönetim kurulu ve 
gençlik komisyonu üyele
rinin katıldığı Giresunlular 
Derneği'ndeki sohbet 
toplantısında Başkan Nu
rettin Avcı, dernekte bulu
nan vatandaşların istekle
rini ve sorularını dinleye
rek yanıtlar verdi.

İlçe içindeki hoparlörle
rin bazı yerleşim birimle
rinde duyulmadığını ve 
pazar kurulan Derebo- 
yu’na belediye otobüs 
servisi verilmesini isteyen 
bir vatandaşın bu istekle
rine cevap veren Avcı, şu 
anda belediyeye telsiz 
hoparlörlerin alındığını fa

kat pahalı olduğu için ye
teri miktarda alamadıkları
nı , söyledi.Dereboyu’na 
pazar kurulduğu için oto
büs seferi veremeyecek
lerini, devletin çevre yolu
nu bitirmesiyle ilçe için
deki trafik akışının deği
şeceğini söyleyen Avcı, 
"Daha önce Bursa Büyük- 
şehir Belediyesi’nin yaptı
ğı Orhangazi ve Gemlik'i 
içine alacak olan 2020 
planını bundan sonra 
Gemlik Belediyesi yapa
cak ve belediye sınırları 
içinde kalan tüm bölge bu 
plana göre düzenlene
cek. İlçemizde suyun azlı
ğından şikayet ediliyor. 
Nüfusa baktığımızda 180- 
200 litre su yetiyor. Biz

250 litre su verdiğimiz 
halde bu su ilçeye yetmi
yor. Yaz aylarında vatan
daş geceleri bahçelerini 
suluyor çünkü bizde su 
çok ucuz. Minibüs garajı
nı kaldırmak istiyoruz. Yer 
olarak şu anda itfaiyenin 
yanı olarak belirledik. Bu 
yer şahıs malı ve çok pa
ra isteniyor. Kamyon ga
rajını bitirdikten sonra 
ağırlığı minibüs garajına 
Vereceğiz. Gemlik’in ka
nalizasyon şebekesi şu 
anda yüzde 99 bitti. Biz 
alt yapıyı yapmadan üst 
yapıya geçmedik. Bu 
yaptıklarımız kesinlikle se
çim yatırımı değildir" de
di.

Devamı sayfa 2’de

Zeytinspor 
destek bekliyor

✓ Türkiye Bayanlar Futbol 2.Lig’nde 
mücadele veren Gemlik Zeytinspor, dün 

kulüp lokalide düzenlediği basın toplatısı ile 
yeni yönetim kurulunu basma tanıtırken 

destek istediler.

Meme Kanseri Paneli
İlgiyle İzlendi
✓ Uzmanlar Tıp Merkezi ile Soroptimist Kulübün birlikte düzenle

dikleri “Kadınlarda Meme Kanseri” konulu panel bayanlar tarafından 
ilgiyle takip edildi.

Gemlik Zeytinspor Fut
bol takımı Türkiye Bayan
lar Futbol 2.Ligi’nde 14 ta
kım arasında mücadele 
veriyor. Futbol dışında vo
leybol, basketbol ve hent
bol branşlarında da faali
yet göstermek için çalış
malarını sürdüren Zeytins
por Kulübü As Başkanı Ih
san Ünlü ve yönetim kuru
lu üyeleri, kulübün bütün 
giderlerini 13 kişiden olu
şan yönetim kurulunun 
karşıladığını, Gemlik'te 
bulunan işadamlarından 
ve siyasi parti temsilcile
rinden Kulüplerine destek 
vermelerini, destek ver
dikleri taktirde Zeytins- 
por’la Gemlik’in adını ülke 
çapında daha da duyur
mak istediklerini söyledi
ler.

Zeytinspor Kulübü As 
Başkanı Ihsan Ünlü şu an

da Türkiye Bayan Milli ta- 
kımı’na 11 futbolcu vere
bilecek durumda olan 
Zeytinspor’uh çok geniş 
ve profesyonel bir kadro
ya sahip olduğunu, takım
da İstanbul ve Bursa’dan 
sporcularında bulundu
ğunu söyledi.. Maddiyat 
beklemeyen 6 hocayla 
çalışmalarını sürdürdükle
rini belirten Ünlü, yaz ay
larına doğru yüzme takı- 
mıda kurmak istediklerini, 
Gemlik’i tarayıp sporcu 
gençleri kulüpleri bünye
sine almak için çalışmala
rının devam ettiğini söyle
di. Ayrıca Uludağ Üniver
sitesi bayan voleybol takı
mının oyuncularının büyük 
kısmını bünyesine katarak 
seneye büyük bayanlarda 
bölgesel lige katılmayı 
amaçladıklarını belirtti.

Devamı sayfa 2’de

Belediye Düğün Salonu'nda yapılan 
panele konuşmacı olarak Op. Dr. 
Muhsin Fırat ile Op. Dr. Zafer Gül katıl
dılar.

İlk konuşmacı Op. Dr. Muhsin Fırat 
paneli izleyen bayanlara kanser dışı 
meme rahatsızlıklarından bahsederek 
şunları söyledi. "Ergenlik çağına gelir
ken memedeki büyümenin sebebi yu
murtalıklarda yapılanan Ostrojen hor
monunun artmasıdır. Bu hormon sade
ce memeleri geliştirmekle kalmıyor, 
kadında kadınsı özellikleri ortaya çıka
rıyor. En çok karşılaştığım sorulardan 
ve en çok korkulanlardan birtanesi ise 
tesadüfen herhangi bir zamanda baş
kaları tarafından veya kendileri tarafın
dan memelerinde istenmeyen geliş
menin hissedilmesi kadınların korkulu 
rüyasıdır? Ergenlik ve- cinsel olgunluk 
döneminde bu 30 yıllık süre zarfında 
yılda 10-12 defa adet gördüğünü dü

şünürsek, kadın yumurtasında 300 ile 
400 yumurta yapıldığını, yani ortalama 
ömrünüzde 280 veya 300 adet gördü
ğünüzü düşüneceğiz. Her adet döne
minde yumurtalıklarınız değişik hor
monlar salgıladığı için memenin kıva
mı ve fonksiyonları adetin belirli günle
rinde farklı, diğer günlerinde ise daha 
farklı olacaktır."

Op. Dr. Zafer Gül ise yaptığı konuş
mada, "Meme kanseri kadınlarda gö
rülen en sık kanserdir. Bu konuda bi
zim yapacaklarımız erken tanı ve teda
vidir. Memede ağrı öncelikle adetin 
ikinci yarısında ortaya çıkar. En önem
li sebep apsedir. Ağrı ilk etapta olmaz. 
Sonlara doğru çıkar. İkinci belirti me
mede ele gelen kitledir. Riskli faktörle
rin başında yaş gelir. Yaş ilerledikçe 
bu riskler fazlalaşır. Doğum kontrol ha
pı kullananlarda bu rahatsızlık daha 
çok görülür" diye konuştu.

Şehit ailelerine 
yardım kermesi

Gemlik İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü Koruma Derneği 
öncülüğünde, ilçede bulunan tüm okulların koruma 
derneklerininde katıldığı, Şehit Ailelerine Yardım Ker
mesi düzenlendi.

Belediye sergi salonunda gerçekleştirilen kermes
te, ilçedeki esnaftan toplanan ve okul müdürlerinin 
çabalarıyla elde edilen yiyecek, giyecek, züccaciye 
türündeki ihtiyaç malzemeleri ucuz fiyatla halka satıl
dı.

1 milyar liraya yakın gelir elde edilen kermesten 
toplanan paralar, şehit ailelerine yardım hesabına ya
tırılacak.

Dernek yetkilileri, Ramazan’a girdiğimiz bu günler
de ihtiyacı olanları sevindirerek katkıda bulundukla- 
rından dolayı mutlu olduklarını söylediler.__________

Fırınlara ■ Aşevi
denetimler ■ yoksulları

arttı ■ sevindiriyor
Haberi Sayfa 2’de ■ Haberi Sayfa 2’de
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Siyasi partilerin
Ramazan gezileri başladı

1999 yılına girerken
Değerli okurlarım 1998 yılını gerçekten çok iyi 

olmasada, Türkiye için umut verici şeyler yaşadı. En 
azından Türkiye’yi karanlığa götürmek isteyenler te
ker teker yakalandı ve yargının önünde, milletin 
önünde hesap verecekler. Tek üzüntümüz birçok 
gencimizin canını alan PKK liderinin yakalanıpta bi
ze teslim edilmemesi. Türk halkını çok üzüyor.

Biz Türk milleti olarak hiçbir zaman umutları
mızı, cesaretlerimizi kaybetmeyiz. Umutlarını ve ce
saretlerini kaybeden kişilir TC vatandaşlığından çı
kıp başka ülkelerin koltuğunun altına bir asalak ola- 
larak yapışıp kalıyor. Kendi ülkesine faydası olma
yan kişinin, bir başka ülkeye ne kadar faydası olur 
oda tartışılır.

Değerli okurlarım, sîzlerle oniki haftadır bera
beriz. 1998 yılıyla ilgili üzücü, düşündürücü şeyler 
yazdım. Temennim 1999 yılında pırıl pırıl bir Türkiye 
ve onurumuzu yücelten vatandaşlarımızı yazarak 
mutlu oluruz.

Hepinizin 1999 yılını en içten dileklerimle kut
lar, sağlıklı, mutlu ve başarılı yıllar dilerim.

Allah'a emanet olun.

İlçenin Cumhuriyet mahallesi Manas
tır mevkiine Telekom tarafından yaptı
rılacak 30 bin kapasitelik santral için 
belediye olarak yer gösterdiklerini 
söyleyen Avcı, santralin 99 yılında biti
rileceğini ve ilçenin 30 yıllık ihtiyacını 
karşılayacağını bildirdi.

İlçe içinde yapılan asfalt yollarda 
sürat yapıldığını söyleyen Avcı, bu ki
şilerin trafiğe şikayet edilmesini, eğer 
ilgilenilmediği taktirde mutlaka kendi
sine bildirlmesini istedi.

İmam Hatip Lisesi’ndeki türban ey
lemine neden katılmadığı yolundaki 
eleştiriyi yanıtlayan Avcı, “Ben artistlik 
olsun diye iş yapmam. Daha öncede 
Sunğipek Fabrikası’na bir sürü siya
setçi geldi ve atıp tuttular. Peki bu ki
şiler ne yaptılar, ben orayada gitme
dim fakat onlar için yaptığımı hiç kim
se yapmadı. Bugünün Türkiye’sinde 
bizim türban eylemine katılmamız ve 
mani olmamız mümkün değildir” diye 
konuştu.

Zeytinspor destek bekliyor
Zeytinspor Kulübü’nün Başkanı Yar

dımcısı ve takımın kaptım Bursa Sıra- 
meşeler Ziya Gökalp llköğetim Okulu 
beden eğitim öğretmeni Melek Engin 
takımının çok zor şartlar altında çalıştı
ğını Gemlikli futbol severlerin yardım
larını beklediklerini söyledi. Melek En
gin, Zeytinspor'u önümüzdeki sene 
bayanlar 1.ligine çıkarmak için özve
riyle çalıştıklarını bunu da başaracak
larını belirtti.

Geçen hafta Gümüşsuyu’nu 7-0 ye
nen Zeytinspor bayan futbol taktımın-

da oynayanlara 10’ar milyon, yedekle
re ise 5'er milyon prim dağıtıldı. ’

Zeytinspor Kulübü Yeni Yönetim Ku
rulu şujsimlerden oluşuyor:As Başkın: 
Ihsan Ünlü, Başkan Yrd: Ahmet yıldı
ran, Melek Turan, .Nejdet Engin, Genel 
Sekreter: Behçet Atar, Muhasip: Sa
dettin Yılseli, Genel Kaptan: (Bayan) 
Zuhal Altıparmak, Genel Kaptan: (Bay) 
Ömer Erdem, İdari Amiri: Mehmet Ci- 
va, Kulüp Müdürü: Cem Buluk, Basın 
Sözcüsü: Bektaş Arslantaş, Üye: Ümit 
Porsuk, Turan Gökbayrak

KAYIP
Gemlik Vergi Dairesinden 16.12.1998 tari

hinde aldrğım 144.010.000.-TL'hk 875548 nolu 
alındı makbuzu kaybolmuştur. Hükümsüzdür

Rıfat Yıldız

Aşevi 
yoksulları 
sevindiriyor

Gemlik Yardımsevenler 
Derneği ile belediyenin 
katkılarıyla yoksul ve yar
dıma muhtaç ailelere ye
mek yardımı devam edi
yor.

Belediye düğün salonu 
mutfağında dağıtılan ye
meklerden 1055 kişi ve 
110 aile faydalanıyor. 
Mahalle muhtarları ile 
dernek yöneticilerinin 
tespit edilen evlere gide
rek, belirledikleri aileler 
bu verilen yemeklerden 
faydalanıyorlar.

Yemek dağıtımlarının 
Ramazan boyunca süre
ceğini bildiren Başkan 
Avcı^ "Ramazan ayında 
yoksul vatandaşlarımıza 
yemek yardımında bulu
nuyoruz. Onlara bu mü
barek ayda sofralarında 
katkılarımız olduğu için 
mutluyuz" dedi.

Fırınlara 
denetimler 
arttı

Ramazan dolayısıyla 
Gemlik Zabıta Müdürlüğü 
ekipleri ilçedeki fırınlara 
yönelik denetimlerini sık
laştırdı.

Fırınların yoğun olduğu 
akşam saatlerinde dene
timlerini artıran zabıta 
ekipleri, noksan gramajlı 
pide çıkaran fırınlara ce
za uygulayarak pidelere 
el koydular.

Fırınlardan toplanan pi
deleri, Belediye Aş 
Evi’nde yoksullara dağıta
caklarını söyleyen Gemlik 
Zabıta Müdürü Ömer 
Kahraman, hiçbir fırıncı
nın vatandaşın ekmeğiyle 
oynamasına müsaade et
meyeceklerini söyleye
rek, 3 ekipten oluşan 12 
personelle denetimlerin 
dahada sıklaştırılacağını 
vurguladı.

Umurbey'e 
yeni 
ambulans

İlçemize bağlı Umur- 
bey Belediyesi yeni bir- 
ambulans alarak hizmete 
başladı.

Eski ambulansın de
vamlı arıza yaparak, va
tandaşın hizmetlerini ak
satmasından sonra, bel
deye yeni ambulans al
maya karar veren Başkan 
Mete Okay, Fort Transit 
190’lık 99 model dizel 
ambulansı 6 milyar 485 
milyon lira peşin parayla, 
Umurbey beldesine ka
zandırdı?

Eski ambulansı beledi
yenin diğer hizmetlerinde 
kullanmayı amaçladıkları
nı söyleyen Başkan Mete 
Okay, “Saygıdeğer 
Umurbeyli vatandaşları
mıza yeni aldığımız am
bulansla hizmet verece
ğiz. Belde halkına hayırlı 
olsun" dedi.
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Gemlik Yapı Kredi 
süper şube oldu

✓ Gemlik Yapı ve Kredi Bankası, süper 
şubeye dönüşmenin mutluluğunu, verdiği 
kokteylle yaşadı.

Şube binasında müşteri
ler ile davetlilere verilen 
kokteyle Kaymakam Şe
ner Can, Emniyet Müdürü 
Nedret Argun, Anap İlçe 
Başkanı Adnan Tekin, İl 
Başkan Yardımcısı Faruk 
Güzel katıldılar.

Davetlilere Süper Şube 
hakkında bilgi veren Böl

ge Operasyon Sorumlu 
Yönetmeni Veysel Birinci, 
Süper Şubede bilgisayar 
ağı, sistem özellikleri, 
operasyon ve satış sis
temlerine geçerek piyasa
larda daha etkili olacakla
rını ve müşterilerine daha 
rahat ve hızlı hizmet vere
ceklerini açıkladı.

Odun depoları 
çamurdan kurtuldu

İlçe dışına çıkarılan 
odun depolarının ihtiyaç
ları birer birer giderilir
ken, vatandaşlar tarafın
dan en çok ihtiyaç duyu
lan yolların çamurdan 
kurtarılması, oduncu es
nafını sevince boğdu.

Orhangazi caddesinin 
asfaltlanmasından sonra, 
kenar semtlere yönelinen 
çalışmalarda bugüne ka
dar 4500 metre yol sıcak 
asfaltla kaplandı.

Kış aylarında çamur
dan, yaz aylarında ise 
tozdan şikayetçi vatan
daşların şikayetlerine du
yarlılık gösteren Başkan 
Nurettin Avcı, "Kış ayla
rında hiçbir vatandaşın 
çamurlu yollarda ızdırap 
çekmesini istemiyoruz. 
Belediyenin bütün ola
naklarını kullanarak ya
pabildiğimiz her yeri as
falt yapacağız" diye ko
nuştu.

T.C.
Gemlik İcra Dairesi
Dosya No.: 1998/659 *

GAYRİMENKULÜN AÇIK ARTIRMA İLANI 
GEMLİK İCRA DAİRESİNDEN

Satılmasına karar verilen gayrimenkulün cinsi, kıymeti, adedi, evsâfı:
Gemlik tapusunda kayıtlı Osmaniye Mah.Çamlıca-Yıldız Sok. mevkii pafta 25 ada 

84 parsel 14 de kayıtlı 6/80 arsa paylı zemin kat 6 no’lu dükkan.
İpotekli bulunan gayrimenkul üçüncü sınıf bir işçilik ile yapılmış ve boya işi ge

rekmektedir. Elektiriki mevcuttur, betonermedir, tahminen 2.8 0 cephelidir. 30M2 
civarındadır. Borçlu hissesine bilirkişi tarafından 1.000.000.000.-TL değer konul
muştur.

Satış şartları:
1 -Satış 15/02/1999 gün saat 10.30- den 10.45 e kadar Gemlik Belediye Düğün 

Salonu’nda açık artırma suretiyle yapılacaktır. Bu artırmada tahmin edilen kıyme
tin %75’ni ve rüçhanlı alacaklılar varsa alacakları mecmuunu ve satış masraflarını 
geçmek şartı ile ihale olunur. Böyle bir bedelle alıcı çıkmazsa en çok artıranın ta
ahhüdü baki kalmak şartiyle 25/02/1999 Perşembe günü Gemlik Belediye Düğün 
Salonunda saat 10.30-10.45 de ikinci artırmaya çıkarılacaktır. Bu artırmada da bu 
miktar elde edilememişse gayrimenkul en çok artıranın taahhüdü saklı kalmak 
üzere artırma ilanında gösterilen müddet sonunda en çok artırana ihale edilecek
tir. Şu kadarki, artırma bedelinin malın tahmin edilen kıymetinin %40'ını bulması ve 
satış isteyenin alacağına rüçhani olan alacakların toplamından fazla olması ve 
bundan başka, paraya çevirme ve paylaştırma masraflarını geçmesi lazımdır. 
Böyle fazla bedelle alıcı çıkmazsa satış talebi düşecektir.

2- Artırmaya iştirak edeceklerin, tahmin edilen kıymetin %20'si nisbetinde pey 
akçesi veya bu miktar kadar milli bir bankanın teminat mektubunu vermeleri la
zımdır. Satış peşin para iledir, alıcı istediğinden 20 günü geçmemek üzere mehil 
verilebilir. Tellaliye resmi, ihale pulu, tapu harç ve masrafları alıcıya aittir. Birikmiş 
vergiler satış bedelinden ödenir. KDV alıcıya aittir.

3- İpotek sahibi alacaklılarla diğer ilgililerin (*) bu gayrimenkul üzerindeki hak
larını hususiyle faiz ve masrafa dair olan iddilarını dayanağı belgeler ile onbeş gün 
içinde dairemize bildirmeleri lazımdır. Aksi takdirde hakları tapu sicil ile sabit ol
madıkça paylaşmadan hariç bırakılacaklardır.

4- İhaleye katılıp daha sonra ihale bedelini yatırmamak suretiyte ihalenin feshi
ne sebep olan tüm alıcılar ve kefilleri teklif ettikleri bedel ile son ihale bedeli ara
sındaki farktan ve diğer zararlardan ve ayrıca temerrüt faizinden müteselsilen me
çi ıl nlpmklprrlır Ihalo farkı \/o tomarrı"ıt faivi s\/rıcş hı'ıkme harot kalmakciTtn rla- 

iremizce tahsil olunacak, bu fark, varsa öncelikle teminat bedelinden alınacaktır.

5- Şartname, ilan tarihinden itibaren herkesin görebilmesi için dairede açık olup 
masrafı verildiği takdirde isteyen alıcıya bir örneği gönderilebilir.

6- Satışa iştirak edenlerin şartnameyi görmüş ve münderecatını kabul etmiş sa
yılacakları, başkaca bilgi almak isteyenlerin 1998/659 Es. sayılı dosya numarasiy- 
le Müdürlüğümüze başvurmaları ilan olunur. Borçluya ilanen tebliğ olunur.

(İc.Jf.K.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

İcra Müdürü Yrd.
39063.

Mühür ve İmza

GEMLİK TRABZONLULAR YARDIMLAŞMA VE 
DAYANIŞMA DERNEĞİ BAŞKANLIĞINDAN

Demeğimizin 2.nci olağan kongresi 16.01.1999 Cumartesi günü saat 20.30 ‘da 
Osmaniye Mah. Pazar Caddesi No: 29 ‘daki Dernek Lokalimizde yapılacaktır.

Çoğunluk sağlanamadığı takdirde 1 hafta sonra aynı gün ve saatte, aynı yerde 
tekrarlanacaktır.

Gereğinin yapılmasına emir ve müsadelerinizi arzederiz.
• Yönetim Kurulu

GÜNDEM: 
1-Açlış
2- Saygı duruşu
3- Divan Heyeti Teşekkülü
4- Yönetim Kurulu Faaliyet raporunun okunması ve görüşülmesi
5- Denetleme Kurulu Raporunun okunması ve görüşülmesi
6- Yönetim ve Denetleme kurullarının ibrası
7- Dernek Tüzüğünün 12. maddesinin değiştirilmesi
8- Dernek Tüzüğünün 8. mad. Disiplin Kurulunun eklenmesinin görüşülmesi
9- Yeni Yönetim, Denetleme ve Disiplin Kurullarının seçimi yapılması
10- Dilek ve istekler
11- Kapanış
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GEMLİK KAYMAKAMLIĞINDAN
İL DAİMİ ENCÜMENİNİN 11.11.1998 TARİH 652 SAYILI KARARI İLE LALE KEMAL KILIÇ İLKÖĞRETİM OKULU BAHÇESİNE İLAVE 

EDİLEREK KAMULAŞTIRILAN TAŞINMAZA AİT İLAN

ADA NO PAFTA NO PARSEL NO CİNSİ ALANI(m2) İSTİMLAK EDİLEN SAHA TAKDİR EDİLEN BEDEL HİSSE MAL SAHİBİ
82 25-5-0-IV 55-228 TARLA 1586.00 309.24 6.500.000.- Tamamı Mehmet Gemicioğlu

Yukarıda kütük kaydı ve istimlaki belirtilen gayrimenkul 2942 sayılı yasanın 11 maddesi uyarınca teşekkül eden takdir kıymet ko
misyonunca takdir edilen kıymet üzerinden istimlak edilmiştir. Husumetin istimlaki Bursa Valiliği (Özel İdaresi) adına yürütülen Milli Eğitim 
Bakanlığı adına tevcih edilmesi gerekmektedir.

İş bu ilan kanuni süresi içinde Bursa Valiliği (Özel İdaresi) ne müracaatla rızaen verilmediği veya itirazen Mahkemeye başvurul
madığı takdirde istimlak kanununun 16 ve 17 maddesi gereğince muamele yapılacağı aynı kanunun 13 maddesinin (B) bendi uyarınca 
ilan olunur.

TÜZÜK DEĞİŞİKLİĞİ 
GEMLİK SOROPTİMİST KULÜBÜ demeğinin 
07/11/1998 tarihinde yapılan olağan kurul /olağanüs
tü genel kurul toplantısında, aşağıda açıklandığı şe
kilde tüzük değişikliği yapılmıştır.

ESKİ ŞEKLİ:
MADDE 1: Derneğin adı Gemlik Soroptimist Kulu- 
bü’dür. Tüzükte kulüp denilecektir. Kulübün sınırı 
Gemlik ilçesidir.

Gemlik Soroptimist kulübünün şubesi yoktur.
. Kulüp Türkiye Soroptimist Kulüpleri Federasyonunun 

(Birlik) üyesidir.
MADDE 2: İş. hayatında yüksek ahlak ilkelerine bağ
lı kalarak meslek kadınları arasında dostluk ve daya
nışmayı sağlamak.

Kulüp amacını gerçekleştirebilmek için toplu
mun özelllikle kadınların kültürel ve ekonomik kalkın
masına eğitim ve sosyal hizmet yolları ile yardımcı 
olur. Soroptimistler veya onların işbirliği ile kurulan 
eğitim ve sosyal yardım müesseselerinin idame ve 
riAİism Asini rİAStAkİAr hilim.sAİ tnnlsntılar sÂminArİAr 
konserler, sergiler, müsamereler, geziler vs. tertipler, 
mesleki alanda yabancı soroptimistlerle ilişki kurar. 
Kulüp üyelerinin çalışan kadınların ve bakıma muh
taç ailelerin 0-6 yaş grupları arasındaki çocuklarını 
barındırmak, çocukların sosyal ve kültürel yönde 
eğitmek amacıyla kreş ve gündüzbakımevi açar.

YENİ ŞEKLİ:
MADDE 1: Derneğin adı Gemlik Soroptimist Kulu- 
bü’dür. Tüzükte Kulüp denilecektir. Kulübün adresi 
Cumhuriyet Mh, Kayıkhane Mevkii Adliye Lojmanları 
Altı No: 68.Gemlik’tir.

Gemlik ilçesi sınırlarında faaliyet göstermekte
dir. Gemlik Soroptimist Kulübünün şubesi yoktur. 
Kulüp Türkiye Soroptimist Kulüpleri Federasyonunun 
(Birlik) üyesidir.
MADDE 2: İş hayatında yüsek ahlak ilkelerine bağlı 
kalarak meslek kadınları arasında dosluk ve daya
nışmayı sağlamak.

Kulüp amacını gerçekleştirebilmek için toplu
mun özelllikle kadınların kültürel ve ekonomik kalkın
masına eğitim ve sosyal hizmet yolları ile yardımcı 
olur. Soroptimistler veya onların işbirliği ile kurulan 
eğitim ve sosyal yardım müesseselerinin idame ve 
gelişmesini destekler bilimsel toplantılar, seminerler, 
konserler, sergiler, müsamereler, geziler vs. tertipler, 
mesleki alanda yabancı soroptimislerle ilişki kurar. 
Kulüp üyelerinin çalışan kadınların ve bakıma muh
taç ailelerin 0-6 yaş grupları arasındaki çocuklarını 
barındırmak, çocukların sosyal ve kültürel yönde 
eğitmek amacıyla kreş ve gündüzbakımevi açar.

Dernek gelirlerinin en az %80’i dernek amaç
ları doğrultusunda, kamu yararına yönelik faaliyetler- 
de harcanır. Dernek Başkan» S.Gülsen AKINCI 

hâk

GEMLİK HALK DANSLARI FOLKLOR DERNEĞİ 
BAŞKANLIĞINDAN

Derneğimizin 5. Olağan Genel Kurul Toplantısı 13 Ocak 1999 Çarşamba 
günü saat 20.30 da Dernek Lokalinde yapılacaktır.

Çoğunluk sağlanmadığı takdirde ikinci toplantı çoğunluk aranmadan 20 
Ocak 1999 Çarşamba günü aynı yer ve saatte toplanacaktır.

Üyelerimize duyurulur.
Yönetim Korulu

GÜNDEM:
1- Açılış ve yoklama
2- Divan oluşumu, saygı duruşu
3- Yönetim ve Denetleme Kurullarının çalışma raporlarının okunması
4- Raporlar üzerine konuşmaların yapılması ve aklanması
5- Yeni Yönetim ve Denetleme Kurullarının seçimi
6- Dilek ve istekler
7- Kapanış

A _ GEMAS
€ Lzf YEMEK SANAYİ LTD. ŞTİ.İ

Toplantı ve iftar j 
yemeklerinde kalitesiyle 
siziere hizmet vermekten 

kıvanç duyacaktır.
Size bir telefon kadar yakınız!

Tel: 514 80 50-51
Orhangazi cd. Uzan sk. N:4 |

GEMLİK
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